
APPENDIX A - CHRONOLOGY STATEMENT 
NOTES OF SIGNIFICANT EVENTS BY MS CHARLES SEVEN 

1 

05 DEC 03 MS SEVEN REPORTS VISITS PADDINGTON GREEN POLICE STATION 
 
1) Creative concept inventor and writer for Film, Music and TV Ms Charles Seven also known 

formerly as Ms John-Charles (often spelt Ms Jean-Charles) and witness Lisa Pahne first visited 
Paddington Green Police station about the theft of two highly valuable Multi Media production 
treaties on 5th of December 2003. The crime was reported directly after seeing the contents of the 
stolen documents advertised on mainstream TV and all over the internet advertised as new coming 
soon productions on the same day 5th December 2003.  

 
2) The thefts of the documented treaties came about by way of deception in an initial conspiracy 

involving the primary white-collar criminals Helen Mary Alexander with Jim Manson of Scottish Media 
Groups (SMG). Richard Hannah representing Clarion and NTL, and Ms Seven’s then solicitors 
Christopher Gossage from Russell’s media law firm.  It should be noted that SMG are now re 
branded as Scottish TV (STV) and NTL merged with Virgin Net late 2004 and were re branded 
as Virgin Media in 2006.  

 
3) Ms Seven and witnesses allege that these companies changed their names specifically to destroy 

records and conceal evidence of the proceeds from organized crime resulting from wide scale 
racketeering deriving from ‘gang stalking’ and ‘intellectual property theft’. This is an appendix 
analysis of significant factual events behind the massive hidden case ‘Seven Versus Gossage and 
Nine others’.  

 
4) After the initial thefts in 2003, the alleged crime cartel quickly widened after large international 

monetary deals were done illegally licensing the rights from the stolen treaty’s belonging to Ms 
Seven. At the same time as these companies name changes in 2006, the little known case 
‘Seven Versus Gossage and Nine others’ was being fought in the Royal Courts of Justice London 
Strand. It should also be noted that during this same period in 2006, it was also reported in the 
British press that there was a massive explosion and fire at the building storing all corporate 
company records and data.  

 
5) On the 27th February 2013 the building facing directly opposite Ms Seven’s home, which for many 

years had been remotely filming and monitoring inside Ms Seven home, was burnt down not long 
after being witnessed by Tony Farrell.  Coincidence? We here appendix a detailed recorded 
chronology of documented events around Ms Seven’s case so you can judge for yourself. 

 
 
6) The Initial crime was reported as follows: Ms Seven accompanied by law graduate Lisa Pahne who 

signed as a witness during the signing of contracts, were lured by deception to attend what turned 
out to be a staged meeting at NTL’s then large empty digital broadcasting facilities in Feltham on 
11th Nov 2003. Unbeknown to Ms Seven and Ms Pahne at the time, in 2003 NTL had built the 
large digital and broadcasting facilities and were on the verge of bankruptcy. It transpired the 
staged meeting was arranged specifically for the purposes of stealing her lucrative documented 
multi-media and TV production plans, to use them to secure large monetary licensing deals 
internationally via TV production networks and governments.  

 
7) Ms Seven had created a series of documents outlining a new interactive multi media platform and 
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TV genre set to revolutionize the way the entertainment industry addressed health, fitness and 
general well being within mainstream media.  

 
8) After the untimely death of her brother at age 30 through illness in 1992, Ms Seven who was 

already working within the entertainment industry, set about researching and compiling data to 
provide inspiring solutions to make health and wellbeing information more accessible for the average 
person dealing with major health challenges via mainstream media channels. The collected data  
resulted in the creation of a new multi media platform providing a variety of exciting ways to 
address getting fit and healthy using dance and long list of other disciplines. Ms Seven set about 
launching these productions in 2003. Reading the case in 2006 in examining the evidence Judge 
Pumfrey described Ms Seven’s work as constituting a complete break from traditional TV 
broadcasting.  

 
9) Knowing the potential lucrative market value of the work, in May 2003 Ms Seven, contacted the 

Law Society to find media lawyers to protect the documents from theft and plagiarism. The Law 
Society referred her to Russells media law firm central London W1.   
 

10) Excited by the project, Russell’s took her on as a client straight away after a meeting on 9th 
June 2003 at their Regent Street offices in London W1. It can be seen from the evidence that 
the basis of Russell’s contractual terms of engagement, agreement and instruction were specifically 
to protect the documents and intellectual property rights from theft or plagiarism, while representing 
Ms Seven in respect of licensing deals with large TV production houses and TV networks, whom 
Russell’s bragged about being well connected to. It can be see that Gossage a young clerk at 
Russells at the time (he immediately became partner as a result of the thefts) was overly 
enthusiastic and had expressed amazement at the detailed extensive work Ms Seven had done 
putting the concept and production documents together. Enough, for Russells to agree that the 
documents had a extremely high market value, warranting them to require being legally protected 
by lawyers.   

 
11) Gossage expressed that the documented plans to launch health and fitness productions as a new 

TV genre would undoubtedly be well received by the public, thus be sought after by TV networks 
and production houses, Gossage stressed that Ms Seven was sitting on something set to be a 
huge financial success. The colossal monetary gain was the motivating factor for Russells to 
engineer a sinister plan to steal the production documents to ensure they controlled all the revenue 
with TV networks for themselves. 

 
12) Richard Hannah acting on behalf of Clarion and NTL aggressively pursued Ms Seven to attend 

meetings about launching the TV productions with Helen Mary Alexander who then was SMG’s 
head of factual broadcasting. 

 
13) In 2003 it was reported that NTL had taken on a large loan to build UK’s largest digital and 

satellite, surveillance and broadcasting facilities in Feltham, in hopes of winning the bid to control 
broadcasting of all sports based TV productions. But their plans came to an abrupt halt when they 
lost the deal at the time to Sky digital, leaving them bankrupt and in huge debt. After losing the 
contract NTL found themselves in dire straights left with extremely large empty broadcasting facilities 
and offices. Desperate to find a concept to turn the bankrupted facilities around, Ms Seven’s 
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documented multi media production plans for an exciting new TV genre promoting health and 
fitness in mainstream presented the perfect solution.  

 
14) Together, Hannah, Alexander, Manson, Gossage and Russells hatched a cunning plan to steal Ms 

Seven’s documents and use them to create masses  of new health and fitness TV productions for 
mainstream and generate profits by licensing her TV productions rights to every TV network and 
production house in the UK and rest of the world.  

 
15) In an email dated 31st October 2003 it can be clearly seen that the conspiracy initially entailed 

what was addressed as the subject of an email by Richard Hannah “On my Command Unleash 
Sales Hell”. Unbeknown to Ms Seven and her witness at the time, this email referred to the 
cunning plan to engage in a ferocious bidding war and illegal international licensing deals 
racketeering within the entertainment industry using Ms Seven’s stolen documented Multi media TV 
production treaty. Alarmingly this particular email also makes clear reference to ‘murder’ and ‘having 
vengeance.’ It can be seen on record that neither Ms Seven nor Lisa Pahne had any prior 
dealings with Hannah or any of the other criminals to warrant the stated vengeance referred to in 
this email.  

 
16) It can be seen from the subsequent events and evidence of what followed, that this most sinister 

and malicious intention referred to in Hannah’s email of 30th October 2003 was fully actualized 
and is exactly what later transpired.  

 
17) It can be shown that Richard Hannah had set up the meeting for Helen Mary Alexander (then 

head of factual broadcasting at SMG previously working for many years with the BBC) and Jim 
Manson, fraudulently using the identity of a rather distinguished looking unknown white male, clearly 
for the purposes of luring Ms. Seven and her witness Lisa Pahne by deception. Richard Hannah 
is a tall large black male of African origin.  

 
18) Once Ms Seven and witnesses discovered that her written treaty had been stolen to instigate an 

international organized crime racketeering operation, scamming TV networks and banks worldwide, 
they immediately reported the criminal enterprise at their local police station in Paddington Green. 

 
19)  Paddington Green police station in Edgware Rd London W2 is known as the main branch dealing 

with terrorism cases During the first attempt to report the crime they were told by duty officers 
that they needed to speak to the Superintendent who wasn’t in his office. 

 
05 DEC 03 MS SEVEN APPROACHES TONY MORRIS – A SOLICITOR 

 
20) Ms Seven referred the alleged thefts and conspiracy to media lawyer Tony Morris of Media law 

firm Marriott Harrison who set up a meeting to see Ms Seven and Lisa Pahne about taking on 
the case. 

09 DEC 03 MEETING BETWEEN MS SEVEN, LISA PAHNE & SOLICITOR TONY MORRIS 
21) Records show a meeting took place with media lawyer Tony Morris of Marriott Harrison who spoke 

with Ms Seven and witness Lisa Pahne at his Holborn W1 offices about taking on the case.  

22) He viewed evidence and expressed that Ms Seven had a very strong case against all parties 
involved.  
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23) He advised that Ms Seven should also sue Christopher Gossage and Russell’s for acting so 
deceptively, because Gossage and Russells were contracted to protect and prevent thefts, not to 
conspire with the other parties to steal them and control all the profits for themselves.  

24) Witnesses state initially Morris was keen to take the case because of the amount of evidence 
proving everything and said he would investigate, but in doing so tipped off the parties involved 
that Ms Seven was pursuing criminal and legal action.  

25) This resulted in great lengths being taken to stop her.  

26) A letter and email correspondence with Tony Morris is available. 
12 DEC 03 LETTER  FROM TONY MORRIS SOLICITOR 
27) Tony Morris was clearly told not to take on Ms Seven’s case despite knowing she had witnesses 

and evidence proving the thefts, gross breaches by her lawyers, and proof of her ownership. 
Morris became more concerned about Ms Seven and her witnesses activities reporting the thefts to 
the police.  

28) Morris candidly explained that this had already become a very big international affair, whereby 
extremely large monetary deals had already been exchanged licensing the rights worldwide of Ms 
Seven’s documented health and fitness productions.  

29) Morris expressed that there was nothing Ms Seven could do to stop these deals, as large TV 
networks and production companies had already got onboard and made considerable investments.  

30) Morris basically said although Ms Seven had a very strong evidence the companies were too big 
to be taken on, and now had a conflict of interest which had not previously existed beforehand. 

16 DEC 03 MS SEVEN REPORTS CRIME TO PADDINGTON GREEN POLICE STATION 
 

31) Ms Seven and Lisa Pahne visited Paddington Green police station again to report the theft of the 
production documents and were told by duty police officers that someone would visit to interview 
them.  

32) Witnesses waited several weeks but no-one from the Police actually came to interview them. 
  

33) It appeared that after lawyer Tony Morris put the word out that Ms Seven and witnesses were 
pursuing criminal and legal action, police officers were prevented from making the necessary reports 
or arrests to retrieve documents stolen by Helen Alexander with others. 

 
34) It later emerged that the people involved boasted about being cons and having bribed ‘fixers’ 

everywhere. Fixers in the Met police, the courts, and inside government who help destroy evidence 
and protect and shield them from facing arrest and conviction.  

 
35) Most disturbingly, evidence also shows that they even boasted about there being what they brag is 

A not so tragic cover up’ around Ms Seven’s shocking case. Evidence of this can be seen in 
main report. 

 
36) Evidence also reveals that aside from this case, in 2003, well before the thefts of Ms Seven’s 

written material, NTL were reported 26 times to the Association Standards Association (ASA) and 
Federation Against Copyright Theft (FACT) by other separate unconnected people for gross abuses 
such as their bold promotion of theft and criminality, illegal file sharing and computer hacking 
(exactly as is being done to Ms Seven).  

 
37) In an open letter addressing the public and entertainment industry Mr. Paul Myers of Wippit went 
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out his way to warn the public about criminal abuses committed by NTL inciting crime using 
intellectual property theft. Evidence is available.  

 
38) In a press release on 1st December 2004 it shows that NTL went from total bankruptcy to 

announcing to be now worth GBP 1.27 billion. Evidence shows this 180 degree financial turnaround 
was the result of organized crime and wide racketeering using stolen intellectual property. After Ms 
Seven appeared on UK Column 31st January 2013, it was announced that Virgin Media did a fire 
sale of the company to avoid a War about TV rights. This time they have quickly sold off the 
“hot” company for 28. Billion dollars to Liberty. 

 
39) The rapid rise and colossal scale of intellectual property theft in the UK was reported in a 

featured article called ‘STEALING BEAUTY’ published in ‘The Voice’ Newspaper by investigative 
journalist Denise Roberts on the 8th of November 2004. After seeing the staggering scale of 
evidence proving the crimes misappropriating Ms Seven’s material, in a detailed interview with Ms 
Seven and witnesses about her case, Roberts decided to run a full length feature highlighting the 
court case with follow ups as the court case progressed.  However, when the article was about to 
go to print Roberts was ordered/warned to remove all references to Ms Seven removing her name, 
photo and case from the article when the feature was published 

 
40) It can be seen that in 2004 NTL quite boldly promoted the illegal use of computer hacking 

equipment such as e-donkey and the press reported another case involving their use of brutal 
violence against an old age pensioner who spoke up against corruption at a Labour Party 
conference. As far as reputations go, NTL were already well known for involvement in criminality 
and abuse of the public.  

 
41) More recently last year 2012, press reported that Virgin Media (NTL’s new name since 2006), have 

been making regular payments to the Metropolitan Police to influence criminal proceedings.  
 
42) And equally, Bindman and Partners, Derek Rosenblatt, SMG (now STV) names have also come up 

again and again in other cases involving corruption and perverting justice.   
 
43) This would explain why to date despite masses of evidence, many witnesses and horrifically 

obscene levels of chronic historical criminality, shockingly no-one as yet has ever been charged or 
even arrested.  

 
44) The crimes involved here were all committed with clear malice blatantly and were very much 

carried out designed to be in your face, to such an extent that you can clearly discern that those 
involved are not only very proud of it, but actually want people know that they are behind it.  

 
45) They have perversely manipulated the use of mainstream media to mislead, brag, gloat and 

promote each and every crime as they carry them out, and also execute a campaign humiliating, 
terrorizing and torturing their chosen victims on a mass scale in full view of the unsuspecting 
viewing public. This inadvertently has alerted many people as to the unbelievable scale of the 
abuses going on. 

16 JAN 04 MS SEVEN & LISA PAHNE REPORTS CRIME -  PADDINGTON GREEN POLICE STN 
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1) After not hearing from CID as promised, Ms Seven and witness Lisa Pahne returned to 
Paddington Green police station on the 16th January 04 and gave a full detailed crime report 
of the criminals names and circumstances of how documents were stolen via deception. This 
particular report detailed the racketeering operation using the stolen intellectual property.  Crime 
reference no: 5807567/04. 

 
2) The Crime Reference number listed was given for theft of the documents and the victim and 

witness was told that the stolen documents would be retrieved from Helen Mary Alexander, and 
that arrests of all involved would be made.  

 
3) Following that CID would be in touch to interview them. The victim and witnesses waited but 

no CID visited and no police follow up was ever done. The case was evidently being 
obstructed by third parties preventing prosecutions. 

21 JAN 04 MS SEVEN SENDS LETTERS AND EMAILS TO LAW SOCIETY 
 
4) Several letters and emails were sent out to the Office of Supervision of Solicitors (OSS) –The 

Law Society and ignored. Several attempts were made to retrieve the stolen documents from 
Helen Mary Alexander and get Russell’s lawyers or the law society to intervene and stop the 
illegal trading operation.This all came to naught. By this stage Russell’s had frozen Ms Seven 
out completely because they too were fully engaged in the conspiracy.  

 
5) Reports to the Law society show that despite Ms Seven being on record as Russell’s client 

from the 9th June 2003 onwards, once the illegal trading operation began, Russell’s never 
responded to her calls again. Besides anything else this showed clear malpractice and criminal 
misconduct for contracted solicitors on record. 

 
6) The evidence should have given the law society clear cause to have intervened to stop 

Christopher Gossage and Russells on Ms Seven’s behalf.  Evidence also shows that by this 
stage, which was January 2004 Ms Seven’s works had literally saturated the entire international 
mainstream industry, and was being featured centre stage in what can only be described as a 
phenomenally aggressive all out offensive plagiarizing, converting and selling on every little detail 
of the stolen material obviously to ensure gaining maximum profits.  

 
7) From 2004 onwards, a staggeringly huge catalogue of newly sold and launched TV productions 

and merchandise emerged back to back highly publicized in British press.  The TV shows 
were also being heavily promoted worldwide on all global networks. The wave of new health 
and fitness TV productions all detailed word for word exactly what was written within the TV 
production documents stolen by Helen Mary Alexander and her accomplices.  

 
8) By January 04 it was obvious they had gone to town licensing Ms Seven’s work worldwide to 

every conceivable production company and TV network. For a basic example of this (there are 
many) you can see Ms Seven’s work featured on the front cover page of “Time Out” 
magazine dated 7-14 January 2004 exhibited in the main report.  

 
9) Inside the magazine you will also find a five page article outlining information lifted directly 

from the documents stolen by Helen Mary Alexander on 11th November 2003.  
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10) In 2004 Helen Alexander’s company “Scottish Media Group” (then SMG)” (now Scottish TV 

(STV) also happened to run “Time Out” magazine’s features and ad campaigns, and given 
Alexander was SMG’s ‘head of factual” it was easy for her to arrange having Ms. Seven 
lucrative commercial concept featured in all their big publications such as “Time Out”.  

 
11) Given the huge scale of the monetary investments and investors already secured by then, 

getting Ms Seven’s stolen works quickly marketed internationally and featured in mainstream 
publications and productions would’ve been a very necessary requirement. 

 
12) The follow up “Time Out” magazine front cover feature published on 21-28 January 2004 

entitled “MAKE MONEY FAST” ‘101 scams and schemes to get rich quick’, shockingly 
continued to outline the real life events while the big money scam was factually taking place. 
This was followed by many other mainstream publications, TV and Film productions all 
promoting and gloating about the rampant criminality going behind the scenes.  

 
13) Another example we can refer to here is of a BBC TV drama also launched in 2004 entitled 

Hustle “The Con is On.” This TV production glorified con’s carrying out and getting away with 
big money scams in much the same vein as was glorified in the “Time Out” magazine feature 
“MAKE MONEY FAST by 101 scams and schemes to get rich quick. 

 
14)  The Hustle’s program’s website elaborately detailed gaining the hired help of bribed “fixers” in 

the Met police, the courts and government who all operated as allies for a price. And what’s 
even more shocking, is that the Hustle production is actually a factual adapted characterization 
based upon the primary real people and surrounding criminal activities involved in Ms. Seven’s 
case. Namely Christopher Gossage, Richard Hannah, Helen Mary Alexander, Jim Manson and 
Russell’s head man Tony English. Everything they did to Ms Seven during the staged meeting 
at NTL‘s empty facilities on 11th November 2003 was boldly featured on the Hustle programs 
website.  

 
15) It has since emerged that the BBC recently pulled the show from further airing because the 

allegations about this TV-production being based on factual people and events has been 
confirmed.  The record shows that Alexander worked at the BBC for many years prior to her 
becoming head of factual at the STV group, so she obviously has strong links and historical 
roots at BBC. In fact quite a few of the TV productions created from documents stolen by 
Alexander are being licensed internationally via the BBC such as Strictly Come Dancing.  
Increasingly more and more evidence is surfacing that there has been a long history and 
culture of abuse going on at the BBC, particularly targeting creative people to rip them off 
and other vulnerable members of the public.  

 
16) The outrageous misuse of mainstream media to highlight and feature real crimes as they were 

either ‘being’ carried out or ‘about to be’ carried out in this bizarre and somewhat sinister 
way, quickly became a common theme and feature of this case, which has became more and 
more extreme and horrific as time and events unfolded.  
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17) Another clear example of perverse misuse of the mainstream media to humiliate and terrorize 
targeted creative victims, is that by May 2004, they actually created a pop band fronted by a 
white blond female using Ms. Seven full name “Charlie Seven” (Ms Seven is black) they even 
brazenly named the album on the website “Chasing Victory A not so tragic cover-up”.   

 
18) With later reference to what Judge Pumfrey stated on the court room audios on 14th June 

2006, during a hearing of the case, he can be heard quoting from the following statement 
made by a witness. “They treated Charlie like a Golden Goose, after they robbed her and 
stole all her material these greedy evil bastards sought to rub it in her face and even created 
a Pop band using her name.” 

 
19) Given the high volume of TV productions, and huge level of success in both TV ratings and 

monetary terms, coupled with the long list of famous names recruited to take the credit and 
promote Ms Seven’s works, having the creator and her witnesses shouting the truth from roof 
tops was set to have dire consequences if the truth became known.  

 
20) As Ms. Seven’s case pre dates the Leveson Inquiry, implications of the truth of such rampant 

media and legal based corruption becoming exposed in 2004 would’ve clearly presented massive 
ramifications on so many levels, if, the immediate folding of the News Of the World 
Newspaper after disturbing levels of criminality in media is used as a bench mark.  

 
21) This goes someway to perhaps make sense of the motives behind the sheer scale of the 

horrors of what you will see later unfolded in this case and continues to spiral out of control 
to date. In today’s climate media and police corruption is often in the spotlight, but back in 
2004, it was a whole other ball game and the lengths people would go to keep a case such 
as this out of the spotlight knew no bounds.   

 
22) It can be seen from the evidence of what later transpired, that these were the very motives 

behind what rapidly spiraled into a horrific onslaught to keep all knowledge of the crime and 
the generated proceeds resulting from Ms Seven’s stolen material concealed.  

 
23) Evidence clearly shows the stolen documents were converted factory style exactly as Hannah 

had commanded in his email of 31st October 2003. They had literally “unleashed sales hell” 
across the globe. And with this evidently carefully planned operation came an equivalent large 
scale plan to harass, intimidate and humiliate Ms Seven in the hope and expectation of 
keeping her silent and suppressing the truth. 

28 JAN 04 THE LAW SOCIETY REPLIES TO MS SEVEN 
 
24) The letter of reply to Ms Seven from the law society regarding Russell’s involvement assisting 

in the thefts and conspiracy to de-fraud Ms Seven. 
 
25) Letter of reply came from A-Ceilling and Debbie Stokes Customer care.  Given that it was the 

law society who had referred Ms Seven to Russsells law firm in the first place, it was only 
natural that they be informed to intervene and stop the racketeering. Even if it was 
unknowingly, the Law Society are sending members of the public to Russells law firm and in 
doing so are sending innocent people to their ultimate doom. 
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12 FEB 04 MS SEVEN SENDS OUT LETTER TO MEDIA PRODUCTION COMPANIES 

26) Shocked and disgusted by all going on witnesses of Ms Seven sent out a letter detailing the 
thefts of her documents and truth behind the sudden launch of the large catalogue of Health 
and Fitness Productions in Mainstream and international media. And they received a reply from 
an employee at Channel 4 revealing that many people within mainstream media were aware of 
how Ms Seven had been set up and was being badly abused for her TV production material. 

12 FEB 04 MS SEVEN SENDS OUT LETTER TO PRIME MINISTER TONY BLAIR 
27)  A letter and email was also sent to Tony Blair detailing of the thefts and illegal international 

trading with Ms Seven’s stolen documents-Tony Blair- Email acknowledged as received but no 
follow up response. 

14 FEB 04 MS SEVEN REPORTS ANOTHER CRIME - PADDINGTON GREEN POLICE STN 
28) Detailed Crimit Report submitted - Ms Seven and witnesses report being followed, her home 

being watched by men sitting outside in cars 24 hours a day. 
29) Ms. Seven starts receiving threatening phone calls.  
30) Ms Seven was told that CID would be in touch. Witnesses wait for police but no police follow 

up done or CID contact.2thFeb  04 
18t FEB 04 ESCALATING HARASSMENT REPORTED - PADDINGTON GREEN POLIICE STN  

31) Detailed Crimit Report submitted on the increasing harassment. 
32) Ms Seven reports that her house is under 24 hour surveillance by several transit vans. 
33) Ms Seven reports that these same vans follow her nearly everywhere she goes. Ms Seven 

reports that threats worsen as she pursues legal action. She was told that police will shortly 
contact her and her witnesses, but no police follow up and no CID contact materialised. 

19 FEB 04 MS SEVEN REPORTS FURTHER CRIME - PADDINGTON GREEN POLICE STN 
34) Detailed Police Crime Report submitted. A disc containing a valuable movie manuscript called 

“The Walk” belonging to Ms Seven was now stolen by Tamsin Allen of Bindman and Partners, 
while Ms Seven attended a meeting with Tamsin Allen at the Bindman offices in London Kings 
Cross to discuss taking her case. Crime report was added to the original crime file. 

21 FEB 04 MS SEVEN SENDS OUT ANOTHER LETTER TO TONY BLAIR 
35) Another Letter and email regarding organized crime via media sent to Prime Minister Tony Blair 

by witnesses of Ms. Seven. The letters and emails provide details of harassments taking place 
because of illegal sales and unauthorized broadcasting internationally of Ms Seven’s stolen 
production documents. No reply was received.  

23 FEB 04 MS SEVEN REPORTS HARASSMENT / DEATH THREATS - PADDINGTON GRN STN 
36) Detailed Police Crimit submitted - Ms. Seven let it be known that she was receiving non stop 

threats to stop pursuing legal action via phone.  
37) She let it be known that landline phone and mobile phone calls were being blocked and 

intercepted. 
38) She let it be known that 24 hour surveillance was outside her home.  
39) She let it be known that the stalking and harassment was worsening and that her post was 

still also being stolen.   
40) Police say to her that CID would be in touch. Thereafter no CID or police make contact even 

though harassment worsens.  
41) More of Ms. Seven’s stolen work emerges advertised on all British TV networks and emerges 

sold in one hundred countries internationally published in press worldwide.  
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42) Ms Seven pursues a variety of media lawyers to take legal proceedings.  
43) Ms Seven is told after a meeting with a female Barrister at RCJ that she has very good 

case evidence, but she is also told that the networks involved in the large deals are too big 
to sue and if she attempts trying, she should be prepared for the worst to happen.  

44) Ms Seven believes she was told this because the companies involved were notorious for using 
foul means to stop genuine cases from getting heard in court. 

24 FEB 04 MS SEVEN REPORTS ESCALATING HARASSMENT PADDINGTON GREEN  STN 
45) Detailed Police Crimit Report submitted regarding increasingly violent phone threats.  
46) Men were also observed daily sitting inside official looking cars outside Ms Seven’s property all 

day and night. They noticed these men never seem to leave but remained there for weeks on 
end and appeared to be doing shifts. From then they realized something very sinister was 
going on.  

47) This was shortly followed on by several white surveillance transit vans becoming stationed 
outside Ms Seven’s home permanently two and three at a time, which were obviously watching 
the property 24hours a day. Ms Seven lives on a short street with 7 houses on either side 
in total, so it’s very easy to observe unusual activities taking place.   

48) As Ms Seven went to discuss taking legal action with several different lawyers across London, 
she and her witnesses noticed they were being followed around by the same vans that had 
been watching her from outside her home while she was indoors.  

49) As Ms Seven gathered more evidence to lodge the case, events progressed to stalking, 
heckling harassment to full on death threats.   

50) Emails and all phone calls started being hacked and when they checked to find out what was 
going on, evidence traced the source back to NTL and Virgin Net, proving the hacking was 
being done by the very same criminals operating in media involved in Ms Seven’s case.  

51) Ms Seven and witnesses phone calls were either, monitored, overtly interfered with or blocked 
altogether by third parties in such an aggressive way it was clear this was designed to instill 
fear. At this point her post was noticeably also going missing. Evidence was shown to police.  

52) Ms Seven and her witnesses were told CID would be in touch but no police follow up or 
CID officers arrive to interview witnesses.   

53) Meanwhile more of her stolen work emerges published and advertised as sold worldwide. 
01 MAR 04 MS SEVEN RECEIVES LETTER FROM LAW SOCIETY 

54) After almost three months and numerous phone calls to the Law society about the criminal 
actions of Christopher Gossage and Russells. The Law Society send a follow up letter saying 
they will assign a case work team from the customer assistance unit. The letter stated that in 
a further two or three weeks they will allocate a case worker. 

55) This promise was in a letter from Kiran Atwal Customer Services Officer. Ms Seven waited but 
no case worker was ever allocated.  

15 MAR 04 MS SEVEN REPORTS FURTHER CRIMES - PADDINGTON GREEN POLICE STN 
56) Repeated harassment reported at Paddington Green Police station. Crimit given, request urgent 

help and to see CID. Victims told CID would contact them to visit but yet again no CID 
showed up. 

 
57) A detailed Crimit report was submitted. Harassment worsens. 

 
58) Thugs claiming to be bailiffs show up at Ms Seven’s home, using fake council tax demands, 
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demanding hundreds of pounds in payments for council tax, which is not actually owed.  
 

59) Staff at the one stop services in Westminster Council check their computer systems and 
confirm that MS Seven is not in any arrears. The staff members notify the bailiffs and tell 
them there is an error.  

 
60) The bailiffs ignore the facts and return hourly and threaten violence against Ms Seven. Her 

apartment flat is still under 24 hour surveillance and Ms Seven lets it be known that she is 
being followed almost everywhere.  

 
61) Surveillance vans which are outside her home are also seen parked outside her friends and 

relatives homes whenever Ms Seven visits.  
 

62) Witnesses become very afraid at the extremely sinister situation unfolding and they attend 
Paddington Green Police station and request urgent police intervention.  

 
63) Witnesses are again told CID would be in touch, witnesses wait for police again for days, but 

no police follow up and no CID turn up to interview witnesses. 
MARCH 04 MS SEVEN - REPORT 3RD THEFT - INTELLECTUAL PROPERTY – PADDINGT’N GRN  

64) Detailed crime report submitted - Ms Seven and witnesses reports the third theft. Now her 
Master multi media documents are stolen and being illegally internationally traded by Derek 
Rosenblatt of Solicitors Ronald and Co. Rosenblatt pretended he wanted to take on Ms 
Seven’s case, but was only really interested in obtaining Ms Seven’s Master documents after 
he discovered the other media and legal cons were engaged in a full scale international 
racketeering operation illegally trading the rights of Ms Sevens stolen treaty’s and scripts.  

 
65) By this stage Ms Seven being terrorized hourly each day. Her home is visibly under 24 hour 

surveillance and phone lines are all tapped and blocked with her computers hacked evidently 
searching for more material to steal and trade. Threats and harassment increase to dangerous 
levels. Again police record the incident but are told CID would be in touch, witnesses wait but 
no follow up done by police, no witnesses are contacted. 

19 APR 04 MS SEVEN - MEDIA RACKETEERING - PADDINGTON GREEN POLICE STN 
66) Ms Seven and witnesses report that her manuscript stolen by Tamsin Allen of Bindman and 

partners has also emerged advertised on BBC’s website as is the focus of a new nationwide 
competition entitled “Finish This”  

 
67) Shockingly, after learning about the record illicit profits being generated from the theft of Ms 

Seven’s stolen production documents with Gossage, Hannah, Alexander, Manson and Russells, 
Allen and Bindmans sought to also profit from the scam by jumping on the band wagon, by 
stealing and trading on Ms Seven’s written material. In efforts to maximize their profits Allen 
traded various aspects of the books original concept and sold it on to a large variety of 
buyers including the British Government to launch a campaign “Briton on The Move”. This 
became a new initiative and was sold to Austraila, USA and other governments too. 

 
68) By April 2004 details contained in the stolen true story was featured all over international 

media. The manuscript first emerged featured on the BBC’s website to launch a new 
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competition spearheaded by list of recruited famous authors namely Marion Keyes, Faye 
Weldon, amongst others. Each author was given a selected chapter from Ms Seven’s true story 
to re-write, offering the British public the challenge to complete the rest of the unfinished book. 

 
69) “The walk” manuscript was based on a true story featuring a shoe shop called “Pipin” located 

in Central London’s Edgware Rd W2. This shoe shop was suddenly shut down as Ms Seven 
pursued legal action against Allen. Right up until the theft and illegal trading of the manuscript 
Pipin shoe shop had been trading for over 30 years successfully. In-fact not only was the 
shop shut down, the whole place was bulldozed and demolished.. As was the stationers in 
Praed Street Paddington W2 who were responsible for printing and binding all Ms. Seven’s 
documents and Manuscripts for many years, during the thefts and racketeering operation, they 
too was suddenly mysteriously closed down. A new chain of shoe shops was opened afterward 
called “WALK” like the manuscript and in keeping with the highly sinister going ons, a number 
of movies was created as a means to further humiliate. Namely; “The truth about Charlie” the 
date was changed to 2002 to prevent it being too obvious but in this movie actress Thandie 
Newton played and young black female being savagely abused for her money. “Charlie and the 
Chocolate factory” was also launched along with and a movie called Kinky boots. Early on in 
the  movie it opens with a scene stating “we owe it all to you Charlie” with a scene in a 
room full of people raising their glasses and shouting “cheers Charlie, these movies were all 
made and launched in 2004-5 and along with the pop band named “Charlie 7” and Album 
name –“Chasing Victory” “a not so tragic cover up” Each crime and taunt was being scripted 
into movies and featured boldly in mainstream media as new productions, broadcasts and 
disturbingly sold as entertainment.  

 
70) From this point came the realization that these were no ordinary white-collar criminals just 

trying to make money. The misuse of media in this way revealed something much more 
disturbing. These people were out and out psychopaths misusing media in perverse sickening 
ways as if engaged in some twisted ritualistic game, which Ms Seven unfortunately unwittingly 
found herself thrust center stage becoming the selected target of. The details of the crimes, 
her life even her name were used in an evil game of domestic terror. You will see as events 
unfolded this abuse expanded to monumental proportions. 

 
71) With the additional theft of the stolen manuscript, the death threats against Ms Seven became 

more frequent and vicious. She was informed there was a vendetta to keep her silenced by 
continuous harassment and block any pursuing of legal action. Paddington Green police station 
recorded the crime and promised CID would be in touch, but no follow up was done. 

 
APRIL 04 MS SEVEN - CRIME REPORT – STALKING - PADDINGTON GREEN STN. 

72) Detailed Crimit report was submitted regarding Ms Seven being repeatedly subjected to vicious 
intimidation and round the clock stalking.  

73) Ms Seven reports this in an attempt to stop the abuse and racketeering by pursuing legal 
action. After seeing many lawyers, Ms Seven is told the legal world has closed ranks against 
her.   

74) Meanwhile, thugs are turning up three times a day at her flat in Westbourne Crescent using 
fictitious Council Tax demands, as an excuse to gain entry and threaten her with violence. 
They also try to gain access to her via other residents.  
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75) Ms Seven’s post is still being stolen. Despite a deteriorating situation the police opt out of 
doing anything to help a victimized female in distress.  

 
76) Westminster City Council one stop staff, check system records again and confirm that Ms 

Seven has no arrears. The staff tell Bailiffs that there is nothing owed by Ms Seven. They 
phone and cancel Bailiffs but they still return following day.  

 
77) Ms Seven implores the police to take immediate action to arrest the criminals orchestrating the 

crimes. Police lamely state CID will be in touch.  
 

78) Witnesses wait for a police response but at no stage do police follow up or CID get in 
touch. 

APRIL 04 MS SEVEN – REPORTS ILLEGAL SURVEILLANCE - PADDINGTON GREEN STN. 
79) Detailed Crimit report submitted that surveillance vans permanently outside home at Westbourne 

Crescent. Ms Seven reported that while she was at her brother’s house in Royal Oak the 
same surveillance van was waiting outside with two men wearing balaclavas making throat 
slitting gestures to Ms Seven. Men drove slowly whilst Ms Seven and her Mother walk along 
the road still making threatening gestures.  

80) Ms Seven reported to Paddington Green Station, witnessed by Mum, Mary. Ms Seven was 
again told that the police would send CID, but again nothing happened.  

81) They also reported incident at Harrow road Police station but were told they would have to go 
back to Paddington Green to get any police assistance.   

APRIL  04 MS SEVEN – REPORTS DEATH THREATS - PADDINGTON GREEN STN. 
82) Ms Seven reported to Paddington Green that she was receiving death threats over the phone. 

These threats were of a nature that Ms Seven’s personal phone calls were being intercepted 
by unknown male voices who then threatened to kill her. 

APRIL  04 MS SEVEN – REPORTS FURTHER STALKING - PADDINGTON GREEN STN. 
83) Ms Seven reported to Paddington Green that she was still being followed almost everywhere 

with men outside sitting waiting in vehicle. The actual van which was performing surveillance 
operations on Ms Seven’s home was also seen outside the premises of other friends and 
relatives she visited.  

APRIL  04 MS SEVEN – REPORTS BEING STALKED – HARROW ROAD POLICE STN. 
84) Ms Seven reported the same crimes to Harrow Rd Police Station London W10 because 

repeated reporting at Paddington was proving so unwieldy.  
APRIL  04 MS SEVEN – DS STALLARD BREAKING APPOINTMENTS - PADDINGTON GR. 

85) Duty officers at Paddington police station referred Ms Seven’s case to DS Stallard. Ms Seven 
repeatedly made appointments with DS Stallard who would then fail to show up. 

APRIL  04 EVIDENCE DS STALLARD CORRUPTING CRIME FILES - PADDINGTON GREEN 
86) Evidence on crime file shows DS Stallard perverted justice by removing all individual crime 

incident logs from Jan 04 onwards. DS Stallard runs everything into one incident as if 
incidents only happened from May 2004 onwards. Yet crime references show the crimes 
progressively worsening from January 2004 onwards. 

09 MAY 04 MS SEVEN & WITNESSES MEET DS STALLARD - PADDINGTON GREEN STN 
87) Ms Seven and witnesses went to see DS Stallard on numerous occasions in an attempt to 

stop the repeated death threats and harassment. DS Stallard does nothing. He was clearly 
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altering crime logs to prevent investigations and arrests. 
MAY 04 MS SEVEN REPORTS CRIME TO SERIOUS AND ORGANISED CRIME AGENCY 

88) Ms Seven reports the situation to SOCA –‘Serious and Organized Crime Agency’ 
89) Ms. Seven called the offices and reported being targeted and terrorized for the free exploitation 

of intellectual property for the purposes of organized crime via international racketeering by 
organized crime cartel operating from law firms and media.  

90) Staff members from SOCA said they would investigate and come back to her. Again Ms 
Seven and her friends waited to be contacted but no further help or assistance was received 
from this office. 

17 MAY 04 MS SEVEN & WITNESSES MEET DS STALLARD - PADDINGTON GREEN STN. 
91) After several requests to the police to take action to stop the harassment, another meeting 

took place with DS Stallard at Paddington Police Station. DS Stallard said would investigate the 
crimes and issue a CRIS regarding the ongoing harassment. 

17 MAY 04 MS SEVEN’S COMPUTER BEING HACKED – FILE TRANSFERRED TO DEFENDANTS 
92) Ms Seven has her computer hacked and has evidence that files have been transferred to the 

defendants which she later presents in court.. 
20 MAY 04 MS SEVEN REPORTING FURTHER CRIMES - PADDINGTON GREEN STN. 

93) Ms Seven reported to Paddington Green that different thugs showing up at different times at 
her home threatening her, using faked fabricated totally illegitimate council tax demands. The 
first demand £506.33 and returned the same day requesting a further £195.50.  

94) It was believed this was done as an excuse to gain entry into Ms Seven’s building and to 
threaten that she faced being harmed.  

95) Ms Seven visited Westminster City Council’s One Stop services. Staff checked the system and 
confirmed that there is no money owing by Ms Seven at all.  

96) Staff placed a detailed note onto the system to stop bailiffs and also contact bailiffs direct to 
inform them there is no debt owing by Ms Seven.  

97) Police notified due to serious threats made and thugs using excuses to gain access were 
clearly hired to intimidate and harass Ms Seven due to her pursuing legal action.  

98) At no stage was any police protection given and no further action taken.  
 

99) Please take note. It was recently reported by Evening Standard on 19 October 2012 that 
Westminster City Council had staff fiddling the books and stealing from residents rent accounts 
to the tune of £18M.  

 
100) It emerged in a recent tribunal that London’s wealthiest Council’s chief of finance Barbara 

Morehouse had been demanding that her staff cover up wide spread fraud for years, providing 
further evidence that corruption is rife within the borough. 

24 MAY 04 MS SEVEN RECEIVES LETTER - DS STALLARD - PADDINGTON GREEN STN. 
101) A standard police letter was received from DS Stallard. Stallard & DS Cracknell’s names can 

be seen visibly on the tampered corrupted crime file logs. 
102) Allegations of harassment, stalking, hacking of emails and being terrorized hourly are being 

totally ignored by the police. 
MAY 2004 MS SEVEN - IDENTITY THEFT - PADDINGTON GREEN STN. 
 

103) CRIMIT reported - Ms Seven and witnesses reported that her full name had now been stolen 
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in a bizarre case of identity theft. This was done in much in the same way con man Richard 
Hannah used Identity theft to lure Ms Seven and Lisa Pahne to NTL’s bankrupted facilities on 
11th November 2003. 

104) The alleged theft has now been used to create a pop band named Charlie Seven. Ms Seven 
sees this as an further insult, and typical of the modus operandi the media criminals use to 
publically torment, taunt and humiliate.  

105) A sinister website had been created bragging about the massive cover-up around the large 
scale thefts and racketeering in Ms Seven’s case.   Witnesses urge police to do something to 
stop the abuse.  

106) Police say that CID will be in touch because police say it’s a case for the intelligence agency 
and they assured witnesses that the police would be in touch. Two years later and still no 
CID show up. 

01 JUN 04 MS SEVEN - DS STALLARD - PADDINGTON GREEN STN. 
107) At separate times, DS Stallard’s name can be repeatedly seen removing original crime logs 

and replacing them with false statements to prevent arrests and convictions. He repeatedly 
states no further investigation – knowing Ms Seven is being repeatedly violated, terrorized and 
threatened daily.  

108) A vast amount of evidence was amassed for the police and many witnesses came forward to 
testify on Ms Seven’s behalf.  

109) All were ignored by the Metropolitan Police.   
110) DS Stallard sought deliberately not to solve anything but only obstruct the criminal proceedings 

by writing “Not Solvable” as a replacement on the  genuine crime logs written by other police 
officers. Crime Reference Number: 5807567/04  

01 JUN 04 BAILIFFS – WESTMINSTER CITY COUNCIL - PADDINGTON GREEN STN. 
111) Crimit and CRIS placed onto the system. Thugs show up at Ms Seven’s property several 

times on this day. The thugs returned trying to gain access to Ms Seven’s apartment during 
the night.  

112) Ms Seven reported that thugs were using fake illegitimate council tax demands for sums of 
£601.33 and later that day returned demanding another £290.50.   

113) Upon checking with Westminster City council staff again, it was confirmed to Ms Seven that 
rather than owe tax, she was in credit. Staff checked system and saw that someone was 
removing their corrections previously placed on the system a few days before.  

114) Again staff put a notice on the system to call off bailiffs Equita and also contacted Newlyn 
collection service direct to stop any further bailiff actions.  

115) Staff told Ms Seven that someone clearly had it in for her and were sending out the bailiffs 
to harass her illegally. Letters from these debt collectors/bailiffs were sent out in the name of 
Ms John Charles. Staff told Ms Seven to inform the police. Ms Seven and witnesses did. But 
no follow up police action was taken. 

08 JUN 04 MS SEVEN - HER GP FERNANDO - PADDINGTON GREEN STN. 
116) New crime report submitted. This details how Ms Seven is now being regularly harassed and 

stalked. By now Ms Seven and several of her witnesses had made repeated visits and 
appeals to police and doctors for help.  

117) Ms Seven’s believed her phone lines were being blocked and tapped. Calls to Ms Seven from 
some of her witnesses were being intercepted and sabotaged.  

118) Her GP reports acknowledge that her life is grave danger and Ms Seven has concerns for her 
son. No police help or intervention was forthcoming. When she called DS Stallard, he said: 



APPENDIX A - CHRONOLOGY STATEMENT 
NOTES OF SIGNIFICANT EVENTS BY MS CHARLES SEVEN 

16 

“You have to tell somebody  - just don’t tell me!” 
09 JUN 04 MS SEVEN – FAKE COUNCIL TAX DEMANDS - PADDINGTON GREEN STN. 

119) Crimit and Cris given. Ms Seven and witnesses reported being further harassed and being 
constantly watched. Ms Seven was being subjected to thugs turning up threatening her. They 
were often trying to gain access to her flat using faked fabricated council tax demands for 
money.  

120) The situation was worsening with Ms Seven receiving violent and aggressive threats 
approximately every 20 minutes or so via the phone.  

121) Ms Seven explained to the police that the harassment was due to her gathering evidence to 
pursue legal action against criminals operating from law firms and media via the courts for the 
repeated thefts and plagiarism of her works. Police said they would patrol the area of her 
home. 

10 JUN 04 MS SEVEN – FAKE COUNCIL TAX DEMANDS, THREATS – HARROW RD STN. 
122) Owing to the lack of care and woeful service provided by Paddington Green, Ms Seven 

reported the same at a different police station. This was at Harrow Road.  
29 JUL 04 MS SEVEN – REPORTS OF MORE STALKING - PADDINGTON GREEN STN. 

123) More harassment incidents of men making threats while aggressively stalking Ms Seven 
everywhere recorded by PC Wade 534DP. 

05 AUG 04 MS SEVEN – ISSUES EMERGENCY PROCEEDINGS IN HIGH COURT 
124) Ms Seven issued emergency proceedings in High Court to protect herself and witnesses from 

the unfolding dangerous circumstances. As such, 28 days were given for defendants to respond 
by admitting and settling; defending; or countering the claim. 

 
125) Only three defendants responded within specified time given by court civil procedure. The rest 

of the defendants did not respond to the claim within the allocated 28 day period given by 
courts.  

126) Instead they continued to employ foul play and increased the sinister nature and ferocity of the 
death threats to extremely dangerous levels. This was done to attempt to get Ms Seven to 
stop pursing legal action. By this stage the situation had become a full scale witch hunt and 
malicious vendetta against her. 

27 SEP 04 MS SEVEN – REPORTS OF MORE STALKING - PADDINGTON GREEN STN. 
127) Further crime reported and another CRIS and Crimit submitted and placed onto Met Police 

system. Ms Seven and witness provide testimonies of a terror campaign against her being 
orchestrated by criminals operating in law firms and media due to her litigation.  

128) Reports show harassment getting increasingly more and more dangerous.  
129) Ms Seven’s son does not want to stay at the home anymore due to constant harassment by 

outsiders.  
130) Ms Seven tries to get help from other authorities and becomes very ill due to constant death 

threats. She notifies her GP. Records are available. 
01 OCT 04 MS SEVEN – BARRISTER KELVIN JONES – TEMPLIS CHAMBERS. 

131) Ms Seven and a witness Roni Nicholas contacted the Templis Chambers and spoke to 
someone who claimed to be a professional Barrister Kelvin Jones. They arranged a conference 
at his chambers and were asked to make two upfront payments of £250.00 before he could 
have a consultation for him to compile the case for court. They provided him with various 
bundles of evidence to submit in court ahead of hearings. 
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19 OCT 04 MS SEVEN – FAKED FABRICATED EQUITA TAX DEMANDS 
132) Violent thugs showed up at Ms Seven’s premises all manner of the day or night still using 

faked fabricated Equita council tax demands for hundreds of pounds in on the spot payments.  
133) Westminster City Council staff repeatedly informed the bailiffs to stop harassing Ms Seven, and 

put several notes onto the system that no money whatsoever was owed by Ms Seven but the 
bailiff thugs still repeatedly returned despite being told to by Westminster City Council staff to 
back off.  

 
134) Ms Seven warned by Westminster council staff that someone has a vendetta against her and 

that she must notify the police herself again to get assistance. 
27 OCT 04 MS SEVEN – BARRISTER KELVIN JONES - TEMPLIS CHAMBERS. 

135) The terms of instruction and contractual agreement was given to Barrister Kelvin Jones 
specifying the terms of providing him with the case evidence.  

136) There was particular reference made about not giving the evidence to third parties as had 
happened with solicitors Tamsin Allen of Bindman and Partners and Derek Rosenblatt of Ronald 
Fletcher and Co who went on to not only supply Ms Seven’s case information but also further 
steal and illegally trade further written material.  

137) So this clause of the contractual instructions was vital to Mr. Jones instructions. However it 
can be seen in the evidence that this Barrister had crossed out the clause so he was clearly 
not intending to honour confidentiality in his dealings with Ms Seven’s case.  

 
138) This Barrister was paid £500.00 to submit the evidence to the courts. It later transpired that 

this Barrister didn’t do a single thing on Ms Seven’s behalf but he took money for doing 
absolutely nothing. He never submitted any evidence to the courts and instead he wrote a 
letter pretending he hadn’t received anything and was still waiting to be supplied with it. 
Photographic proof and an appended list of every document of the evidence he in fact was 
supplied with.  

 
139) Needless to say Jones was also seeking to profit from the dire circumstances and was clearly 

a con with a Bar Council license to defraud vulnerable victims with court cases. Ms Jones 
was subsequently reported to the Bar council for taking Ms Seven’s money lying and not 
doing a stitch of work. 

01 NOV 04 MS SEVEN – FAKED FABRICATED EQUITA TAX DEMANDS - EQUITA 
140) Violent thugs again showed up at Ms Seven’s premises still using faked fabricated Equita 

council tax demands for hundreds of pounds in on the spot payments. 
08 NOV 04 STEALING BEAUTY- PRESS FEATURE ON MS SEVEN’S CASE 

141) In October 2004, Ms Seven and witness attended the Brixton offices of the Voice Newspaper 
to do a detailed interview with investigative journalist Denise Roberts. Roberts examines the 
cases evidence and decides to run a new feature reporting on Ms Seven’s court case, and 
the disturbing trend of Intellectual Property (IP) crime in the UK. Roberts evidently did a lot of 
work on the feature and was clearly excited by the piece as she knew this was a serious 
and important issue effecting the lives of many creative people working in the UK’s creative 
industries. She also believed her readership were likely to be aware of many the productions 
belonging to Ms Seven, as they had all become very famous celebrated TV shows by then, 
with loads of top end marketed spin offs. This convinced Roberts to start with a full feature 
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and then follow up with regular news on the court case as things progressed to keep the 
public informed on how Ms Seven’s case was doing. However, at the last minute, Roberts was 
made/ordered/warned to remove all references to Ms Seven’s case and not to include her 
photo. Ms Seven was blocked from getting any publicity on the case, to ensure the high level 
racket built around her stolen work could continue without having to credit or pay her as the 
real owner. 

 
 
26 NOV 04 MS SEVEN FAKED FABRICATED EQUITA TAX DEMANDS - EQUITA 

142) Violent thugs again showed up at Ms Seven’s premises still using faked fabricated Equita 
council tax demands for hundreds of pounds in on the spot payments. 

01 DEC 04 NTL RISE FROM BANCRUPTCY TO 1.27 BILLION ON ORGANIZED IP CRIME 
143)  Press release shows after ‘unleashing sales hell’ with Ms seven’s stolen production  
documents as was commanded 30th October 2003 by con and identity fraudster Richard Hannah, 
NTL rise from their empty bankrupt market position to being worth 1.27billion pounds, on the back 
of organized IP comthe crime  

08 DEC 04 MS SEVEN – FAKED FABRICATED EQUITA TAX DEMANDS - EQUITA 
144) Westminster City Council staff repeatedly informed the bailiffs to stop harassing Ms Seven, and 

put several notes onto the system that no money whatsoever was owed by Ms Seven but the 
bailiff thugs still repeatedly returned despite being told to by Westminster City Council staff to 
back off.  

 
145) Ms Seven warned by Westminster council staff that someone has a vendetta against her and 

that she must notify the police herself again to get assistance. Here police were notified again 
but no help assistance or action was forthcoming. 

17 JAN 05 MS SEVEN – NTL CLARION & NTL’S LAWYERS - CHARLES RUSSELL 
1) A letter was sent to Ms Seven with a sinister reference stating the word “DE/AD”. For Ms Seven, 

this was further confirmation of a veiled threat. It followed on from Richard Hannah’s reference to 
murder in his email of 30th October 2004.  It coincided with the ongoing intimidation of Ms Seven 
by NTL and others ever since their thefts and trading began in 2003. This reference typifies their 
evil intent. Given this context, it is reasonably self-evident that this reference was chosen 
deliberately for Ms Seven. 

25 JAN 05 MS SEVEN – ALLEGED DECEPTION BY BARRISTER KELVIN JONES 
2) Ms Seven’s cousin sent out a letter terminating her contract with Barrister Jones. This pertained to 

Jones deceptively taking money; lying; not doing a shred of work, and withholding the evidence 
ahead of the court hearings. He had been paid to submit evidence to the judge while Ms Seven 
received hospital treatment. There was no reply from the barrister. 

28 JAN 05 MS SEVEN – BAR COUNCIL – BARRISTER KELVIN JONES 
3) Letter of reply from Bar Council after complaint was made against Barrister Kelvin Jones 
FEB 2005 MS SEVEN – BURGLARY AND CRIMINAL DAMAGE 
4) House break in – Ms Seven’s house’s locks are visibly drilled into and removed, door battered 

down, sockets removed and allegedly bugs installed in main sockets. Criminal damage still visible 
photographs available. Later confirmed by IPCC. 999 was called Police arrived visited apartment and 
received a call on the spot during investigation and inspection of the criminal damage and was 
told not to make any record of the crime.  Officer informed Ms Seven that the Break in at her 
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property would not be reported. No crime reference given 
05 FEB 05 MS SEVEN – COMPUTER HACKING - EQUITA 
5) Ms Seven reported and produced evidence showing hacking of her computers – and transferring of 

her files – evidence provided at Paddington Green. Yet again, Ms Seven was told that CID would 
be in contact. No CID arrived and no follow up was undertaken. 

FEB 2005 MS SEVEN – IDENTITY THEFT – PADDINGTON GREEN STN. 
6) CRIMIT reported- Ms Seven and witnesses report that her full name has now been stolen and is 

being used to create a pop band as a means to intimidate and humiliate by criminals involved in 
the crime ring. A sinister website had been created bragging about the massive cover-up around 
the large scale thefts and racketeering in Ms Seven’s case. This website also hinted at the fact 
that they were also monitoring her phone calls with quotes featured such as “we’re listening to 
you”. This was more proof that she was dealing with something other than just the theft and the 
illegal sale of her intellectual works, what emerged was that this was evidently some form of 
obsessed sadistic media based cult who were clearly getting pleasure from perverse levels of 
abuse.  Witnesses urged police to do something to stop the abuse. Police say that CID will be in 
touch because it’s a case for t5he intelligence agency and they assured witnesses police would be 
in touch. Two years later and still no CID show up. 

APR 2005 MS SEVEN’S MEDICAL RECORDS ARE STOLEN FROM HOSPITAL 
7) After Ms Seven’s doctors informed the courts and criminals solicitors that she was required to 

receive a MRI scan for blackouts caused by the frequent death threats and attacks, Ms Seven is 
notified that her hospital records have been stolen from St Mary’s hospital. The doctors were 
concerned because they were informed and aware of her case and abuse she was receiving as a 
result of it. The timing of the theft of her hospital records was immediately after notifying the 
solicitors acting on behalf of the criminal network. Shortly after the theft of her hospital records Ms 
Seven is given a new hospital appointment card and Derek Rosenblatts solicitors firms name 
Ronald Fletcher and co is featured under the heading accident or injury. Evidence is available.  

 
8) After being warned about the vendetta against her, Ms Seven was advised not to use her own 

name when trying to obtain help. So she started using the alias name ‘Isobel’ to speak to legal 
advisors. Sometime afterwards in this same period, she and witnesses were watching TV when 
they noticed that the ITV channel (part of the SMG group) launched a new drama production 
along with her stolen movie broadcasted called “The Walk”. The new drama was about a young 
black woman called “Isobel” being brutalized and abused by an evil gang who had stolen her 
hospital records, just as had been factually also done to Ms Seven. This ITV production had 
scenes depicting real life events such as, the gang stealing Isobels hospital records and flinging 
the stolen hospital records all over the place whilst in fits of laughter.  

 
9) Time and time again, the same thing happened, with each and every crime came a movie or TV 

drama documenting what was factually occurring. 
JUNE 2005  MS SEVEN – MEDICAL RECORDS – NOTTINGHILL GATE STN – DS STALLARD 
10) Crime reported to Notting-Hill Gate Police Station. Officer told Ms Seven that CID definitely would 

be in touch. But it later emerged that DS Stallard intervened to block all further investigations and 
subsequently threatened Ms Seven to keep her mouth shut. No CID made contact and no further 
investigation. 

12 MAY 05 MS SEVEN’S CASE – ROYAL COURT OF JUSTICE, CHANCERY DIVISION HC0402565 
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11) Case gets staid – Ms Seven concludes life is seriously in danger – there is supporting 
documentation from her GP. 

03 JUN 05 MS SEVEN’S OBSERVATIONS – V FOR VENDETTA 
12) Ms Seven becomes deeply concerned by what she sees in the V for Vendetta Film. 
JUN 2005 MS SEVEN & SOPHIA STEWART AND INTELLECTUAL PROPERTY THEFT 
13) Ms Seven contacted Sophia Stewart for advice and help because Stewart also had a large court 

case in the US Stewart also had her film manuscripts plagiarized and converted into highly 
profitable movies called the Matrix and the Terminator. This concerned the Whisconski Brothers.  

14) Sophia was also a paralegal with a large case, so Ms Seven called to find out if she had any 
connections in the UK that could help because the legal world had closed ranks against Ms 
Seven.  

15) Every attempt was done to prevent the calls going through. The phone lines kept being shut 
down, and Ms Seven had to repeatedly call back over and over to be able to speak with her. 
Ms Seven was only able to speak for ten minutes at a time.  

JUN 2005 MS SEVEN - PRIOR WARNINGS - LONDON BOMBINGS – PADDINGTON GREEN 
16) Ms Charles Seven alerts Police officers of her suspicions of the prospect of London Bombings. Ms 

Charles Seven claims she is told to “Keep her mouth shut” by D/Sgt Stallard. 
JUN 2005 MS SEVEN - PRIOR WARNINGS - LONDON BOMBINGS – CRIMESTOPPERS 
17) After Ms Seven saw the advertised publication to blow up the trains in Evening standard 3 rd June 

2005, Ms Seven notifies Crimestoppers of the perceived threat to London. She explained the 
dangerous situation and urged them to take action but no help was forth coming 

JUN 2005 MS SEVEN - PRIOR WARNINGS - LONDON BOMBINGS – MAGISTRATES COURT 
18) Desperate to stop the criminals in media carrying out the possible attack, Ms Seven went to 

Marylebone Magistrate courts in London to place injunctions on the legal media criminals.  
19) Ms Seven waited to speak to court clerk about putting injunctions to stop the terrorist attack on 

the tubes.  
20) Ms Seven brought large amounts of evidence to the courts and explained that she had been 

targeted by an organized crime ring and had a large case against them set to happen next 
month.  

21) Ms Seven showed evidence to show proof of the large scale racketeering operation and needed to 
urgently place injunctions on the parties involved. From her insight, it can be seen that Ms Seven 
held a prior belief that a criminal network was about to unleash terror attacks on the London 
tubes as a diversion tactic. Ms Seven believed this was connected to her case.  

22) Ms Seven warned that she and innocent members of the public were in grave danger by the 
white collar criminals Christopher Gossage, Richard Hannah, Helen Mary Alexander, Jim Manson, 
Tony English, Tamsin Allen, Derek Rosenblatt, and Christopher Vaughan. She explained that these 
were highly dangerous psychopathic people desperate to keep their colossal proceeds from crime 
covered up.  

23) Ms Seven explained that the network had fixers such as DS Stallard from Paddington Green police 
Station and a whole host of people in key positions of Government. Due to the evidence Ms 
Seven produced about the high level organized crime operation, she was taken very seriously.  

24) Ms Seven was told by staff to wait and explain the whole situation to the courts clerk Mr. 
Charles Reese. After seeing the evidence, Mr. Reese clearly winded and shocked, took Ms Seven’s 
concerns very seriously. He asked if she had notified the police. 

25) Ms Seven explained that she had been appealing for  police help for the last two years and the 



APPENDIX A - CHRONOLOGY STATEMENT 
NOTES OF SIGNIFICANT EVENTS BY MS CHARLES SEVEN 

21 

police kept telling her and other witnesses that CID would attend, but CID never once did 
anything.  

26) In floods of tears, Ms Seven explained said had repeatedly informed the police about imminent 
danger to public safety by these con artists but it all fell on death ears.  

27) Ms Seven explained that knowing all she knew, that she couldn’t just allow them to kill innocent 
members of the public. She explained to the clerk Mr. Reese that she had to do something 
immediately to stop the psychopathic criminals.  

28) Ms Seven requested placing urgent emergency injunctions on them all to stop them carrying out 
the attacks on the public. 

29) Obviously stunned by learning all this, in efforts to assist Mr. Reese explained her immediate 
options were to either (a) take legal action against the police to make them take criminal action 
by arresting of the criminals, or (b) she could appeal to the high court to urge them to take 
action. But given that her case “ Seven Vs Gossage and 9 Others’ was already scheduled to be 
heard in court just a few weeks away both options were  totally unrealistic there simply wasn’t 
enough time.  

30) Ms Seven saw all the various threats made against her as attempts to get her to drop legal 
proceedings. Ms Seven saw the nature of the threat as critical and did her best to alert the 
authorities.  

31) The more Ms Seven appealed to official departments for help, the more dangerous things became. 
Waying things up, Ms Seven knew there was little time left. This was a life or death situation 
and she had become convinced that the criminals had became insanely consumed  by greed and 
were prepared to do anything to keep there large scale racketeering scam alive and concealed. To 
her, the danger ahead was crystal clear.  

32) With nowhere else to turn from this point onwards she knew her only way to prevent being 
murdered was to go straight into hiding. So from this point onwards she barricaded herself inside 
her own flat and stayed there for the next three months.  

MAY 2005 MS SEVEN AND A POTENTIAL SET UP VIA A GROUP OF MUSLIMS 
33) Ms Seven notices about 20 Muslims loitering directly outside her house / front door in Westbourne 

Crescent. Seven is suspicious of this incident and asks them what they are doing outside her door 
and tells them to immediately leave which they do. She believes that she is being deliberately set 
up. 

20 JUN 05 MS SEVEN’S DOCTOR’S LETTER TO NHS TRUST 
34) Ms Seven’s GP sent a letter to Mr. Julian Nettel of the NHS Trust. It shows that Ms Seven’s 

doctors are aware she is being terrorized and harassed daily. Her doctors become extremely 
concerned when her medical records are all stolen. 

35) Her doctors are aware that she is involved in litigation and they become concerned her files have 
fallen into the wrong hands.  

36) Derek Rosenblatt’s name suddenly becomes featured on her medical cards. It is believed that the 
sudden appearance of Rosenblatt’s name on Ms Seven’s new medical appointment card directly 
after her medical records were stolen from St Mary’s hospital in Paddington is deeply suspicious. It 
suggests that this was done as a deliberately highly sinister attempt to cause harm duress and 
psychological distress.  

37) It is clear there were also attempts to make Ms Seven appear to be mad, but evidence shows 
that her doctors knew Ms Seven was of sound mind and good character.  

38) Concerned for her safety and circumstances, they did everything they could to support her efforts 
to get the situation resolved by getting her and her case heard safely in the courts. Unfortunately 
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this too was obstructed at every single turn. 
JUN 2005 MS SEVEN GOES INTO HIDING FEARING FOR HER LIFE 
39) Fearing for her life, Ms Seven barricades herself in her own apartment. She is helped by several 

close friends who are key witnesses. 
21 JUN 05 MS SEVEN’S DOCTOR’S LETTER 
40) Letter from Ms Seven’s Doctors concerned about her safety. 
26 JUN 05 LETTER FROM HOSPITAL 
41) Letter from Julian Nettel about Ms Seven’s Hospital records all being stolen to Say’s he will 

investigate Dr Fernando – Reply promised within 20 days. No further action. 
JUL 2005 MS SEVEN - PRIOR WARNINGS - LONDON BOMBINGS – CITY OF LONDON POLICE 
42) Ms Seven reported her inferences with London attacks to the City of London Police and explained 

that she had large pending corruption case against ten entities operating crimes from media law 
firms and media production networks. Ms Seven provided detailed information on criminal network 
allegedly behind orchestrating 7/7 and requested urgent emergency help and intervention to attend 
court safely and come out of hiding. Though did reply. No help given no further action taken 

07 JUL 05 MS SEVEN - PRIOR WARNINGS - LONDON BOMBINGS – CITY OF LONDON POLICE 
43) Unfortunately Ms Seven’s forewarnings about the London tube stations came to pass on 07/07/2005 

thereby fully vindicating her attempts to alert the police, the magistrates and her doctors. The 
attacks happened much as Ms Seven had forewarned they would.  

07 JUL 05 CAPITA / EQUITA SERVE A FINAL NOTICE ON MS SEVEN 
44) A Final Notice (totally unwarranted) is shoved under her apartment door  whilst she is in hiding 

inside. This was for another fictitious council tax by Capita / Equita, but uniquely on this occasion 
the thugs walk up the three flights of stairs just to slip this letter underneath her door without an 
envelop with date 07/07/2005 of the bombings designed to be visible. Their letters was always 
addressed to Ms John- Charles and not Ms Seven. Already spooked and devastated by what she 
knows has happened in London that day, Ms Seven is inside the flat knows her life is in danger 
so doesn’t to open the door. 

07 JUL 05 MS SEVEN REPORTS TO THE RACIAL DISCRIMINATION BOARD 
45) Ms Seven’s plight was reported to the Racial Discrimination Organization- Run by Trevor Phillips – 

Ms Seven reported inferences about London attacks and explained her pending court case.  
46) Ms Seven provided detailed information on the criminal network allegedly behind the orchestrating of 

7/7 attacks and requested emergency help and intervention to attend the court case safely and 
come out of hiding. She gave notice that her house was surrounded by several 24 hour 
surveillance vans. No reply and no assistance was given.  

47) Ms Seven’s letter of appeal for help during 7/7 was duplicated and posted to one hundred or 
more official departments and organizations. 

22 JUL 05 ASSASSINATION OF JEAN-CHARLES DE MENEZES 
48) The innocent Brazilian Jean-Charles De Menezes is followed and brutally assassinated on an 

underground tube train at Stockwell Station. Senior Police immediately fabricate a story and later 
claim that the victim was a mistaken identity shooting. The fact that the innocent victim shared the 
same family name and had seven bullets put through his head is far lost on Ms Seven. Ms 
Seven knows that this killing was not a case of mistaken identity. 

JUL 2005 MS SEVEN WRITES TO THE INDEPENDENT POLICE COMPLAINTS COMMISSION 
49) Having written to the London Police about the 7/7 and 22/7 terror incidents, Ms Seven writes to 

the IPCC about the D/Sgt Stallard’s conduct and threatening behaviour. As is par for the course, 
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she gets no help whatsoever from the IPCC. 
08 AUG 05 A LETTER FROM DR FERNANDO TO THE COURTS 
50) Dr Fernando sent an urgent letter to the court explaining that Ms. Seven was unable to leave 

home to attend court due to death threats. A request for urgent court assistance was made.  
12 AUG 05 ROYAL COURT OF JUSTICE BLOCK ACCESS TO A JUDGE 
51) Witnesses acting on Ms Seven’s behalf are told by RCJ staff member named Amanda that they 

will be blocked from seeing of a judge.  
52) Court administration staff Amanda who never had any prior dealings with Ms Seven or her 

witnesses, went out of her way to block and stop Ms Seven and her representatives Anita Letang 
and Roni Nicholas from filing and having their applications stamped and from obtaining injunctions 
to allow Ms Seven to leave her home safely to attend court. 

12 AUG 05 ROYAL COURT OF JUSTICE – COURT PPLICATION PURSUANT TO 12TH MAY 2005 
53) Two witnesses go to RCJ on Seven’s behalf (Ronnie and Anita) to try to file and application 

pursuant to a court order on 12th May 2005 which stayed the case which was subsequently to be 
lifted and heard July/August 2005.  

54) Due to increasing life threatening circumstances unfolding and the London Bombings happening the 
month before, as Ms Seven had try to warn the criminals would do, the level of danger to Ms 
Seven’s life increased significantly.  

55) As she was not placed on a witness protection program, her witnesses were faced with the task 
of trying to get Ms Seven to court safely. They tried to get assistance from a court Judge. They 
saw and explained the dangerous nature of the circumstances to Judge Blackburne but their 
request for Injunctions to help Ms Seven leave the house were refused.  

56) Judge Blackburne made no formal official record of this.  
57) When Ms Seven was later removed from hiding she and others searched court records and saw 

another Judge to find out what happened to the case, and had to request court transcripts which 
they found to have been altered to change what was discussed at the hearing before him.  

58) Mr. Ronnie Nicholas spotted this and wrote a letter to complain that the transcript was not a 
factual account of what was addressed during this hearing. 

12 AUG 05 NAT WEST BANK – EXACT PAYMENTS WITHDRAWN TO PAY FOR APPLICATION  
59) Nat West Bank – Evidence shows that the exact court fees payments for  filing the applications 

were  withdrawn by Anita Letang from Royal Courts of Justice branch of in the Strand proving 
she went to file and pay for the application. 

60) These payments proved that Anita Letang had withdrawn the exact amount of monies required to 
pay for the court fees, this evidence was later submitted to Judge Chadwick to prove they 
attempted to file and pay for an application pursuant to the order of 12 th May 2005 but staff were 
instructed by corrupt third parties bias to the defendants in the case, to deliberately make it 
‘appear’ that Ms Seven had not honoured the court order of 12th May 2005.  

61) This was done as another corrupt tactic to have the case dismissed in the court.  
62) It can been heard on the court room audios of a later hearing “That corrupt Barrister tried to use 

this deliberately engineered maneuver as a reason to get the case struck out of court. and in 
response judge Pumfrey can be heard on the audios saying loud and clear in no uncertain terms“ 
You can hardly say they didn’t file the application when you have two people with application in 
hand banging on Mr Blackburnes door” he also said “Try as you might Mr Nicholson but I won’t 
have a lot of patience with you” “The case is not strikable, it cannot and will not be struck out” 
In doing so we would find ourselves in serious breach of the law on this occasion” 
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31 AUG 05 MS SEVEN COMES OUT OF HIDING – NOTTING HILL GATE POLICE STATION  
63) Ms Seven taken from hiding to Notting Hill Gate Police Station by her cousin Roni Nicholas where 

they remained until early hours of following morning of the !st September 2005.  

64) Detailed crime report made by woman police officer Martha detailing Ms. Seven’s life being in 
danger and her being in hiding for last three months because of death threats and harassment 
associated with her court case. Reference 5812029/05 

01 SEP 05 MS SEVEN – MARTHA - NOTTING HILL GATE POLICE STATION  
65) Notting Hill Gate Police Station – crime entered by police officer Martha – CRIS log 04:58 who 

also contacted CID and Victim Support see details listed within the crime file. 
01 SEP 05 MS SEVEN – DOCUMENTATION FROM DS STALLARD  
66) Documentation from DS Stallard showing investigation details covered up 
01 SEP 05 MS SEVEN – ROYAL COURT OF JUSTICE  
67) Ex Parte Application – they said Court of Appeal in September 2005. No order existed 
02 SEP 05 MS SEVEN – VICTIM SUPPORT LETTER 
68) A letter received from Victim Support acknowledging harassment offering her assistance. 5812029/05 
03 SEP 05 MS SEVEN – VICTIM SUPPORT – FALSE PROMISES 
69) Ms Seven attended Victim Support in Philbeach Gardens SW5 9EB – No help given. No follow up 

– False promises – Met police said CID will be in touch but this never happened 
03 SEP 05 MS SEVEN – DEVELOPMENTS ON STOLEN MEDICAL RECORDS 
70) Crime report made by PC 236 BS Squires re Ms Seven’s stolen medial records- While at the 

station on 1st September 2005, Ms Seven and witness Roni Nicholas were told by the police 
officer who logged details of the harassment and death threats that they were told to return back 
to Notting hill Gate to make separate crime report about her stolen medical records.  Which was 
done. The stolen Medical records crime fully reported and they were told CID would be in touch 
to start a full investigation. CID never came. [See NHS letters re: Stolen Medical records] 

03 SEP 05 MS SEVEN – DS STALLARD THREATENING & YELLING AGGRESSIVELY 
71) DS Stallard phoned out of the blue and threatened and warned Ms Seven, yelling aggressively at 

her that nothing would be reported which he repeated over and over without giving her the chance 
to respond and then slammed the phone down.  

72) Note Ms Seven was dealing directly with officers at Notting Hill Gate station by this stage, which 
was not Stallard’s Station. But Stallard went out of his way with another officer Price to corrupt 
and cover-up information on the crime logs.  

73) Again, details of crime incidents and evidence was removed and altered.   All further investigations 
were deliberately blocked preventing CID from attending to the crimes or interviewing Ms. Seven 
and other witnesses. So no follow up was ever done.   

74) Stallard and Price were reported to the Met and IPCC. [See IPCC file]. 
28 AUG 05 A LETTER FROM DR FERNANDO TO THE COURT OF APPEAL 
75) Letter of Dr Fernando, to the Court of Appeal requesting urgent assistance for Ms Seven. He 

clearly states he saw Ms. Seven’s evidence and could see that her intellectual property had been 
taken over by other people, resulting in obstructions preventing her from attending her court 
hearings.  

76) He makes reference that it was also bizarre coincidence that her medical records had suddenly 
mysteriously been stolen and was concerned they had got into the wrong hands by people 
involved in her case. He stressed the circumstances had resulted in Ms seven suffering illness, 
and the harrowing events escalating to genuine fear for her life.  
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77) Letter explains due to the dangerous circumstances many appointments being missed and searching 
for somewhere else for Ms Seven to go so she could safely attend to have hospital treatment.  

78) Doctor requests for a court Judge to urgently view the evidence as nobody else was speaking on 
behalf of Ms Seven legitimate plight. 

OCT 2005 MS SEVEN TO JUDGE BLACKBURNE 
79) Letter to Judge Blackburne – badgered the Judges – Order Created in October 2005.  This is 

indicative of an earlier secret removal. This is clear evidence of corrupt practice. 
28 NOV 05 MS SEVEN & INDEPENDENT POLICE COMPLAINTS COMMISSION 2005/013275 
80) Ms. Seven and Ronnie Nicholas visit the IPCC in person to make a complaint to Met about 

Police officers Stallard and Price deliberately blocking investigations and altering the crime file logs.  
81) They make allegations that the police have failed in their duty to respond to Ms Seven. An 

allegation is that a request for a crime file has been repeatedly ignored.  
82) Allegation of not being in touch regarding the reported crimes of harassment. There was an 

enclosed detailed file with further information relating to the wider criminal case.  
16 JAN 06 MS SEVEN & INDEPENDENT POLICE COMPLAINTS COMMISSION – BS FISH 
83) BS Fish notes of speaking to Ms. Seven and Mr Nicholas on 13/01/06 as taken by BS Fish 

stamped 17/01/06.  
84) He confirms seeing bugging devices removed from Ms. Seven’s home and documents that the 

general case links to a criminal 7/7. 
FEB 2006 MS SEVEN & LISA PAHNE THREATENED 
85) Ms Seven and witness Lisa Pahne reported being followed, photographed and threatened before 

returning back to court. Made an application for injunctions against threats, harassments and the 
continuous court obstructions and also for freezing injunctions against the illegal trading and deals 
with stolen treaties and scripts.  

86) The injunctions deliberately removed by the court staff and wrongly entered into the court system 
and not given to judge to prevent the injunctions being issued. 

09 FEB 06 LETTER SENT TO THE CROWN PROSECUTION SERVICE 
87) Ms Seven sent a letter to the Crown Prosecution Service regarding criminal action. Crown 

prosecution service reply stating that although there are crimes involved, it is up to the police to 
prosecute and that they were unable to do so. 

23 FEB 06 MS SEVEN BEFORE JUSTICE CHADWICK 
88) Justice Chadwick – Reference A3/2005/2301 – Ms Seven lodged her bundles. Chadwick adjourns 

case to investigate – the defendants’ representatives are asked to produce statements. Evidence of 
Nat West Account proved crucial in foiling the attempted cover up by the court staff. This showed 
staff refusing to give injunction. 

17 MAR 06 WITNESS & A LETTER TO THE METROPOLITAN POLICE 
89) Ronnie Nicholson as a key witness sent a letter to the Metropolitan Police. This was with 

reference to an indicting crime file which took over 5 months to acknowledge. The Metropolitan 
Police have ignored repeated requests.  

90) None of the crime reports have been responded to within the last two years despite endless false 
promises of being told that CID would be in contact. The letter also refers to a very threatening 
phone call made by DS Stallard. 

25 APR 06 MS SEVEN & LETTER TO THE INDEPENDENT POLICE COMPLAINTS COMMISSION 
91) Ms Seven sends detailed letter to IPCC and Jamie Wood. A week later, Ms Seven receives a 

standard Letter from Jamie Wood – simply referring her back to Professional Standards of the 
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Metropolitan Police. IPCC Reference – 2005/013275 
APRIL 2006 HEARING BEFORE SIR PETER GIBSON 
92) In a hearing before Sir Peter Gibson, Justice Blackburne’s previous order is set aside.  
02 MAY 06 HEARING BEFORE LORD JUSTICE CHADWICK & SIR PETER GIBSON 
93) In a second follow up appeal hearing before Lord Chadwick, after the case’s previous adjournment 

by Lord Chadwick at a permission to appeal hearing on 23 rd February 2006, Ms Seven wins the 
appeal. The previous illegal removal of Ms Seven’s case by Justice Blackburne is set aside.   

 
94) It is ordered that the case of Ms Seven versus Gossage and Nine Others has to be heard 

expeditiously in the Chancery Division because Chadwick was aware that Ms Seven had already 
suffered considerably for a number of years by this stage. The case is re-listed with a 23.3 
application on notice at Chancery Judges in West-Greens administration department 7 days later, 
with case listed to be heard by Justice Warren on the 22nd of May 2006. Costs were also to be 
supposed to be paid by the respondents to Ms Seven after she won the appeal. No costs have 
been paid to Ms Seven after winning the appeal before Chadwick until this day. 

22 MAY 06 MS SEVEN’S HEARING LISTED & ADJOURNED THEN ILLEGALLY REMOVED 
95) Ms Seven and witnesses finds that after her court hearing has been pre-listed and bundles of 

evidence given official court seal on 15th May 2006 as a receipt to ensure they would be 
forwarded to Justice Warren ahead of the hearings, but no evidence was actually forwarded to this 
Judge by the administration court staff for Ms Seven case. Only a one small bundle on behalf of 
Nicholson containing falsified statements signed by unknown people. with nothing at all to do with 
the case. None of the defendants had signed anything for this hearing. All falsified statements 
produced were in breach of civil procedural rules.  

 
96) Due to this Warren was clearly angry and ordered the case to be adjourned for just 6 days to 

give him a week to read the evidence. He stresses he would deal sternly if he found the 
allegations true and statements provided by the defense to be perjury. Indicating the defendants 
would be held in contempt of court and imprisoned.  

 
97) Seeing his plan didn’t work Nicholson first try’s to block proceeding by altering the Judges court 

order but was caught. The staff withheld evidence from being forwarded to Warren it gets illegally 
inexplicably removed listings by the court staff on behalf of Nicholson and his client defendants. 

06 MAY 06 MS SEVEN’S APPLICATION IN THE ROYAL COURT OF JUSTICE 
98) Ms Seven submits application to have her case heard. 
07 MAY 06 MS SEVEN GETS A 23.3 APPLICATION LISTED & SCHEDULED FOR 22 MAY 06  
99) Ms Seven gets her case listed and a 23.3 application on notice was scheduled to be heard 

before Judge Warren on 22nd May 2006. 
12 MAY 06 PROFESSIONAL STANDARDS OF THE METROPOLITAN POLICE 
100) In a letter from Detective Inspector Adrian Usher – Professional Standards – Ms Seven’s file is 

referred to Superintendent Mike Smith. The customary promised contact is given but as usual no 
contact is ever subsequently made. PC245706 

15 MAY 06 ROYAL COURT OF JUSTICE STAFF 
101) Court administration staff stamped court seals on the 15 th May 06 after receiving the boxes of Ms 

Seven’s bundles. Staff assured Ms. Seven that the evidence would be put before the judge a 
week in advance of the hearing date. 
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22 MAY 06 JUDGE WARREN - RCJ STAFF & BARRISTER BRIAN NICHOLSON 
Listed Case – owing to further skullduggery by the court staff, court staff and defense barrister QC 
Brian Nicholson says no evidence from Ms Seven is available and indicates that there is no case to 
answer. However Judge Warren listens to Ms Seven and sees through the attempts by the defense – 
stating - see that justice is served 
23 MAY 06 HEARING BEFORE JUSTICE CHADWICK 
102) Ms Seven before Justice Chadwick Reference – A3/2005/2301 – Case Manager Ms Ahmed - Judge 

adjourns case and orders the real order to come back in 6 days. There is clear evidence before 
Judge Warren that the Court Order has been unlawfully changed by Barrister Brian Nicholson – 
Nicholson unlawfully changed date from May 22nd to October 2010 as a blatant attempt to pervert 
the course of justice.  

30 MAY 06 HEARING BEFORE JUSTICE CHADWICK 
103) Ms Seven turns up for a hearing that had been set by Justice Chadwick is told by court staff 

that there is no hearing as she is informed that the case does not exist. 
30 MAY 06 ROYAL COURT OF JUSTICE STAFF AT WEST GREEN 
104) Charles Seven could see files at West Green in Admin Department. The Court Clerk was heard 

by Ms Seven to say “Keep Fucking her Around”.  
105) Ms Seven was left in no uncertain terms that this message was directed at her and was meant 

to be heard to deter her off. 
JUN 2006 MS SEVEN WRITES TO OFFICE OF JUDICIAL COMPLAINTS, BAR COUNCIL & CPS 
106) Ms Charles Seven writes to Vice Chancellor, Office of Judicial Complaints, and reports the Barrister 

Brian Nicholson to the Bar Council.  
107) It was only after reporting these blatant obstructions to the Bar Council, CPS and the office of 

judicial complaints in Petty France that Ms. Seven was later given a date for a hearing before 
Judge Pumfrey on the 12th June 2006. 

12 JUN 06 HEARING BEFORE JUDGE PUMFREY 
108) In a hearing before Judge Pumfrey, all Ms Seven’ evidence already submitted properly to the court 

staff goes astray. Once again, it is abundantly clear that Court Staff and the defense have 
conspired to keep hidden from Judge Pumfrey all Ms Seven’s previously submitted evidence.  

109) Ms Seven has her own copies and wise to Nicholson’s corrupt tactics, she presents these copies 
before the judge persuading him that there is a case for the defense to answer.  

13 JUN 06 CASE PROCEEDS BEFORE JUDGE PUMFREY 
110) Case hearing proceeds in front of Judge Pumfrey 
14 JUN 06 JUDGE PUMFREY AWARDS IN FAVOUR OF MS SEVEN 
111) Ms Seven’s case goes in her favour In front of Judge Pumfrey in Court of Appeal – Judge 

Pumfrey said file for default judgment.  Barrister Brian Nicholson for Scottish Media Group. Also  
represented are NTL and Rosenblatts. 

JUN/JUL 06 NO FOLLOW UP COURT ORDER OR WRITTEN ORDER 
112) Contrary to all Ms Seven’s expectations, no written court order or judgment emerges following 

Pumfrey’s verdict made on 14/06/06. Judge Pumfrey does not answer to Ms Seven’s calls / letters 
chasing up the order she is told by court staff that Barrister Nicholson is now in charge of the 
court order and she wants a copy she has to get it direct from him. The court order was 
deliberately withheld by corrupt barrister Brian Nicholson for a further three months and was only 
eventually released mid September 2006 because he had been reported to the bar council and 
office of Judicial complaints as well as others. Nicholson deliberately withheld the court order 
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hoping that Ms Seven would run out of the allotted time to appeal against his forged court order 
and judgment. 

07 JUL 06 ANNIVERSAIRY OF 7/7 & MS SEVEN GETS VICTIM SUPPORT FEEDBACK FORM 
113) A bizarre customer feedback letter is received from victim support with date 07/07/06 as if to 

make a point. Considering Ms Seven never received any help from this organization, for them to 
send a letter exactly a whole year later requesting feedback on their services is just adding insult 
to injury. Other than this correspondence, victim support did absolutely nothing to help Ms Seven. 

26 JUL 06 QC BRIAN NICHOLSON FABRICATES A BOGUS ORDER FROM PUMFREY’S HEARING 
114) Details of a bogus and fraudulent court order emerge on a law website which directly contradicts 

events at the actual 3-day hearing. It is impossible to reconcile the order with all that Judge 
Pumfrey had said on 14th June 2006. This in itself was now a very serious perversion of the 
course of justice and warranted an immediate criminal investigation.  

17 JAN 07 MS SEVEN AND BELGRAVIA POLICE STATION 
1) Ms Seven and witness went to Belgravia police station to report several incidents of being 

followed, stalked and taunted by men inside vans. They were flowing her everywhere whilst walking 
and harassing her. Again she was told that CID would be in touch. CID did not arrive and no 
further contact was forthcoming although harassment continued. 

17 JAN 07 MS SEVEN AND BELGRAVIA POLICE STATION 
2) Further incidents reported of both Ms Seven and Witnesses being followed by low flying helicopters 

right from their front door to their right up until getting to their destination and being taunted and 
harassed by men in vans and also at the train station. Police state they would investigate and be 
in touch. Yet again, no further police contact made on issue. 

24 JAN 07 HEARING BEFORE JUSTICE CHADWICK 
3) A hearing took place before Lord Justice Chadwick about the Judgment being fraudulent and not 

reflecting the real official court findings after the hearing with Judge Pumfrey at hearings 14 th June 
2006.  

4) Chadwick ruled for Ms Seven to obtain a courtroom transcript of the hearings before Pumfrey in 
order to determine the real outcome of the 3-day hearing between 12th and 14th June 2006..  

5) When Ms Seven contacted the assigned court transcribers, she was informed in writing by the 
courts’ official transcribers that the transcripts would be corrupted and it would also cost £3,000.  

6) Ms Seven notified the court manager and refused to pay for transcripts that were knowingly corrupt 
and that would almost certainly not reflect the real decision. From then onwards, Ms Seven - 
rather than pursue corrupted transcripts - requested to obtain copies of the courtroom audios 
instead.   

FEB 07 MS SEVEN AND BELGRAVIA POLICE STATION 
7) Ms Seven returned back to Belgravia police station requesting for them to take action to stop the 

continuous harassment against Ms Seven. She was told they would investigate and be in touch as 
usual, but no further contact was made 

MAR 07 MS SEVEN AND THE LOCAL TRADING STANDRADS OFFICE 
8) Ms Seven made several visits to the trading Standards office regarding  
25 MAY 07 MS SEVEN & HER PURSUIT OF AUDIO TAPES FROM JUDGE PUMFREY’S HEARING 
9) Ms Seven instructed the solicitor Joseph Omomere of Charles Hill and Co who wrote to the courts 

on Ms Seven’s behalf requesting that they release the court room audios in accordance with the 
order made by Chadwick on the 24th January 2007. This continued throughout 2007. 

10) The Solicitors were told that they had to write directly to Judge Pumfrey to release the audios.  
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11) Meanwhile, there were repeated attempts to dismiss the case to prevent having to provide the 
court room audios.  

12) This went on for a further year or so, before the audios were released. Both the solicitors and 
Ms Seven were given the run around.  

JULY 2007 JUDGE PUMFREY IGNORES REQUESTS & GETS EARMARKED FOR PROMOTION 
13) News breaks of the forthcoming promotion of leading patent Judge Mr Justice Pumfrey to the 

Court of Appeal.  
14) It emerges that Pumfrey J will move to the court on 30 September, but no replacement has yet 

been appointed, with the six-week High Court patent case between Nokia and Interdigital due to 
start on 15 October. The case is highly technical involving 29 patent infringement actions. Source: 
Ben Moshinsky – The Lawyer 9th July 2007 

15) Meanwhile for over a full year, Judge Pumfrey has ignored all Ms Seven’s efforts to ascertain 
what happened to her court order from June 2006. 

NOV 2007 LORD JUSTICE PUMFREY GETS PROMOTED TO COURT OF APPEAL 
16) Judge Nicholas Pumfrey was officially promoted to the Court of Appeal in November 2007 following 

the retirement of Lord Justice Chadwick. 
21 DEC 07  LORD JUSTICE PUMFREY – NOKIA V INTERDIGITAL TECHNOLOGY CORPORATION 
17) Lord Justice Pumfrey hands down judgment on a complex dispute between Nokia and Interdigital 

Technology Corporation. 
24 DEC 07  LORD JUSTICE PUMFREY DIES UNEXPECTEDLY AT 56  
18) Lord Justice Pumfrey died at the age of 56, just a month after his promotion to the Court of 

Appeal. Officially, Pumfrey died of a stroke at home alone in the early hours of Christmas Eve.  
19) His death occurred three days earlier he had handed down his judgment on a complex dispute 

between mobile phone giant Nokia and Interdigital Technology Corporation. 
JULY 2008 JUDGE WARREN RELEASES AUDIO TAPES OF PUMFREY HEARING TO MS SEVEN 

1) Ms Seven was informed that Judge Pumfrey died so made an emergency application to Judge 
Warren to obtain the courtroom audios. Order was granted by warren and the audios immediately 
released the same day.  

2) A letter was written to court of appeal judges to inform them that Ms Seven had the audios and 
now needed to have time to examine them before attending further hearings. This was granted by 
the courts. 

SEPT 2008 LORD JUSTICE COLLINS BLOCKS AUDIO TAPES, BURY’S EVIDENCE &  ILLEGALLY 
SHUTS DOWN CASE 

3) First Hearing took place before Lord Justice Collins in relation to Lord Chadwick’s previous court 
order on 24/01/07 which specified that Ms Seven must obtain transcripts (or audios) determine what 
really happened in the hearings with Pumfrey.  

4) Lawrence Collins refused to allow ms Seven to play the court room audios inside the courtroom, 
and as Ms Seven attempts to read out statements made by Pumfrey stating he ruled in Ms 
Seven’s favour and that “the case could not be struck out” Lawrence Collins stops Ms Seven from 
reading mid sentence and makes a order on the spot stating the audios could never be played, 
spoken of or referred to in a courtroom ever again.  

5) The whole courtroom was up in arms at the blatant corruption and criminal actions of Lawrence 
Collins. The Judge ordered Ms Seven to state her case without making any further reference to 
the court room audios or what had taken place before Judge Pumfrey.  
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6) Considering Lord Justice Chadwick had made an order specifically to address what really took 
place during the hearings before Judge Pumfrey, this action was perverse and corrupt.  

7) Barrister Nicholson had already been caught red handed fraudulently altering official court orders to 
influence judgments in his favour and deny Ms Seven any access to Justice. It was clear 
Lawrence Collins only concern was protecting the criminals and burying the case.  

8) During the second day’s hearing, in front of a room full of witnesses Judge Lawrence Collins 
blatantly buried all the evidence and all the witnesses in favour of preventing the truth from being 
known and protecting the legal and media criminals involved from facing criminals prosecution. 

SEP 2008  WITNESSES REPORT LORD JUSTICE COLLINS TO STRAND POLICE STATION 
9) Ms Seven’s supporters had all been witnesses to what they saw as an outrageous act of 

corruption by the judge and were utterly appalled. By any standards, this was a blatantly criminal 
act by the judge at the hearing.  

10) The following people were witnesses to the corrupt judgment and were involved in reporting the 
crime to the Strand Police Station. The individuals were Ms Seven, Malcolm Moore, Patrick 
Cullinane,, Paul Talbot Jenkins and Maurice Kirk. 

OCT 2008 MS SEVEN AND THE START OF HER PROBLEMS WITH PCHA / GENESIS  
11) Ms Seven’s heating and water system breaks down in her apartment. Ms Seven is to wait a full 

year before she gets hot water and heating restored to her apartment.  
2008/09 LORD JUSTICE COLLINS – CORRUPTION REWARDED 
12) Collin’s appointment as a Lord Justice of Appeal (judge of the Court of Appeal) was announced 

on 11 January 2007, and he was sworn to the Privy Council a month later.  
13) On 8 April 2009, it was announced that he would replace Lord Hoffmann (who retired on 20 April 

2009) as a Lord of Appeal in Ordinary.  
14) He is the first solicitor to be appointed to these senior levels of the judiciary. 
15) Accordingly, on 21 April 2009, he was created Baron Collins of Mapesbury, of Hampstead Town in 

the London Borough of Camden, and was introduced in the House of Lords on 28 April 2009.  
16) On 1 October 2009, he and nine other Lords of Appeal became Justices of the Supreme Court 

upon that body's inauguration. 
Source: Wikipedia 
14 APR 09  LETTER FROM BAR COUNCIL INFORMS MS SEVEN OF THEFT OF COURT FILES 
17) Ms. Seven received a strange letter from the Bar Council explaining that their Holborn offices were 

burgled and all her case files had been stolen from their filing cabinets. This letter was sent in 
relation to evidence which had been forwarded to the Bar council about the corrupt barrister Brian 
Nicholson’s altering and forging official court orders and judgment, before and after he had lost the 
case against Ms Seven on the 14th June 2006.  

 
18) The file in particular that was stolen during the burglary at the Bar Council’s Holborn offices had 

contained hard evidence about the Barrister Nicholson’s corrupt fraudulent activity’s in the Royal 
Courts of Justice which warranted him to be at best disbarred and imprisoned. This file with 
evidence about Nicholson appears to be the specific target of the burglary at the Bar councils 
Holborn offices. Police did not notify Ms Seven about burglary although the crime effected her 
directly.  

 
19) Someone broke into the Bar Councils Holborn offices specifically to remove all the damning 

incriminating evidence about Brian Nicholson. The letter outlines little prospect for recovery of Ms 
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Seven’s files and claims the police are involved with the investigation. 
 
20) Given the colossal scale of all the other heinous crimes Nicholson and his clients have to hide, 

this burglary came as no surprise, and was clearly part of an their clean up operation in further 
efforts to remove incriminating evidence.  

 
21) If this is a genuine letter which is doubtful, Ms Seven believes that the most plausible explanation 

for the burglary would be to keep barrister Brian Nicholson out of trouble. Knowing that Ms Seven 
had reported him to the Bar Council, it is believed Nicholson may have organized the Bar 
Councils offices to be burgled to stop all knowledge of the truth of him and his client’s actions 
getting out. 

22) Alternatively, the letter could have easily been fabricated as a conspiracy to help in the inevitable 
clean up operation to disguise dirty deeds and disillusion Ms Seven or throw her off the scent. 

23) Either way, anyone with a modicum of common sense would be persuaded that further deliberate 
judicial skullduggery was at work. 

OCT 2009 MS SEVEN - PROBLEMS WITH HEATING & WATER SYSTEM – GENESIS / PCHA 
1) After going a full year without heating and hot water, Ms Seven finally gets a new boiler installed 

in her rented flat. However, the badly installed boiler had a serious leakage problem and Ms 
Seven was to have to wait almost another year before that fault was rectified. All Ms Seven’s 
attempts to get Genesis to fix it proved unwieldy as time after time call-out promises by BWS via 
Genesis were left unfulfilled.   

 
2) In the 23 previous years living as a secure PCHA tenant, prior to Ms Seven becoming targeted, 

the leaving of Ms Seven’s property without any hot water and heating for even one week would’ve 
been unheard of. This would never have occurred. Prior to the gang stalking, repairs were always 
carried out swiftly for over the last 23 years previous.  Things changed directly after she became 
targeted by media cons. Evidence suggests several Genesis employees were receiving backhanders 
to facilitate access for the continued abuse of Ms Seven. Therefore, leaving of Ms Seven’s flat 
without hot water and heating for two years was undoubtedly done deliberately by Genesis staff as 
part and parcel of the gang stalking abuse taking place. 

JAN 10 THE DEATH OF SARAH MULVEY – HIGH FLYING CHANNEL 4 EXECUTIVE 
3) The official story tells us that Sarah Mulvey overdosed in her North London flat after being treated 

for post traumatic stress in more detail in the main report. At the age of 26 Sarah Mulvey had  
made her career and name and became a high flying TV executive virtually over night from the 
thefts and TV productions that were all directly stolen and plagiarized from the multi-media 
production documents belonging to Ms Seven, stolen by Helen Mary Alexander and others in the 
case. Mulvey was used unwitting as a fence and fall guy, to prevent people really finding out 
where the wave of new health and fitness TV productions in 2004-5-6 etc were really springing up 
from. Knowing the truth about the abusive media bosses hidden large scale racketeering and gang 
stalking operation around this case. 

 
4) Ms Seven and her witnesses have reasonable cause to suspect that Mulvey’s death was not 

suicide, but rather she was assassinated because she had first hand knowledge and information 
and was refusing to play the game anymore.  Mulvey clearly knew far too much about what was 
really going on and exactly who was involved.  
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5) After also becoming systematically abused like Ms Seven, by the same corrupt criminal media 
bosses for the same TV productions hidden behind Ms Seven’s case, Mulvey also began fighting 
back and had took steps to bring proceedings in the form of a employment tribunal against the 
media bosses behind the abuse. Because of the successful titles of the TV shows that Mulvey 
became known for, Mulvey’s media based Employment Tribunal would’ve received a lot of publicity 
and opened up a huge can of worms. 

 
6) Therefore, looking deeper at the evidence, there is no question Sarah Mulvey was becoming a 

serious threat to exposing the truth behind the racketeering operation using Ms Seven’s stolen 
documented productions. The employment tribunal never went ahead and had to be terminated as 
a result of Mulvey’s untimely death. Further details within the main report. 

FEB 2010 MS SEVEN – ROSE STERN / MARIE MALLOY – GENESIS / PCHA 
7) In an email, Ms Seven refers to phone conversations and communications she has had with 

Angela Robinson, Rose Stern and Marie Malloy. In a specific email dated 11 th February 2010, Ms 
Seven writes to Rose Stern and mentions rent, repairs and reimbursement issues. Ms Seven 
relates to PCHA the distinct lack of communication she is receiving from the rent department and 
the shockingly diabolical service she has endured from the heat engineers BSW.  

 
8) Ms Seven’s flat is still left without any heating and hot water after over a year and, despite many 

requests for someone to attend to urgent repairs nobody ever arrives, leaving a leaking pipe inside 
a new badly fitted boiler.  

 
9) Email evidence demonstrates a distinct pattern of willful neglect by Genesis staff who were 

obviously deliberately not responding to many urgent emailed requests for repairs to the leaking 
boiler and a query about promised rent reductions because of neglected required repairs by PCHA 
aka Genesis. 

30 APR 10 MS SEVEN - ANGELA ROBNSON - STAGE 1 COMPLAINT – GENESIS / PCHA 
10) Angela Robinson – the Complaints Administrator of PCHA - via email provides a response to a 

complaint by Ms Seven.  The complaint seems to be at Stage 1 status. 
01 MAY 10 MS SEVEN – ANGELA ROBINSON – STAGE 1 COMPLAINT – GENESIS / PCHA 
11) Ms Seven emails Angela Robinson with further clarification of the nature of her complaint. Ms 

Seven’s letter again draws attention to the heating and water system issues, blocked drains and 
lack of reimbursement for the prolonged unacceptable conditions she has had to endure because of 
inaction. Ms Seven accuses Angela Robinson of hiding the facts of the case. 

22 JUL 10 MS SEVEN – COMPENSATION/OUTSTANDING REPAIRS – GENESIS / PCHA 
12) In a four page letter entitled Compensation Notice addressed to Mr Adeneye and PCHA, Ms Seven 

states that she regards the cheque off of £100 as part of an acknowledgement on the part of the 
Landlord and his representatives of a breach of an existing statutory obligation to carry out repairs 
to the property. Ms Seven rejects this offer as derisory, sends the cheque back to PCHA and 
requests all outstanding matters to be settled as soon as possible. 

26 JUL 10 MS SEVEN – COMPENSATION OFFER OF £100 – GENESIS / PCHA 
13) In an email to several staff, Ms Seven refers to the cheque for £100 she has been sent by way 

of compensation for being without hot water and heating for a year and other issues. In her email 
she singles out Mr Adewale Adeneye for appreciation which is in stark contrast to her dealings 
with all other PCHA/Genesis staff she has encountered. 
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29 JUL 10 MS SEVEN – MARIE MALLOY COMPLAINTS – GENESIS / PCHA 
14) In an email to Marie Malloy, with several others copied in, Ms Seven continues to express 

dissatisfaction and dismay at the level of service offered in addressing all her grievances and 
repair issues. 

30 JUL 10 MS SEVEN – MARIE MALLOY COMPENSATION / REPAIRS – GENESIS / PCHA 
15) Ms Seven emails Marie Malloy, further re-iterating the need for a speedy resolution of the 

outstanding issues. Ms Seven draws attention to the fact that she has been ignored. 
AUGUST 10  MS SEVEN GOES INTO A SECOND PROLONGED PERIOD OF HIDING 
Stalking increasingly getting worse by the day. Ms Seven is being followed every where she goes and 
is now also being followed and photographed by men in Westminster Council CCTV surveillance cars, 
which were more and more frequently showing up at random places in different areas around London 
waiting outside for her. Photographs prove the Surveillance van was now permanently stationed outside 
her home, and her home was being covertly filmed from a property on the other side of the street. It 
appears a much larger covert surveillance operation had been implemented around her home. Ms. 
Seven and other witnesses noticed they were, also being followed by low flying helicopters, which 
would follow them from their homes and still be present when they arrived and left their destinations.  
 
The company Multi Alarm responsible for doing covert surveillance inside the building, were arriving 
unannounced on the property during the evening hours in efforts to intimidate and spook Ms Seven 
out.  
 
Ms Seven and other witnesses emails to each other were still being blocked and interfered with. And 
they also saw that their telephone and personal conversations were being scripted and converted into 
more new products, Film productions and radio shows. The perverse misuse of telephone monitoring 
and hacking to obtain more tradable ideas as a covert source of revenue, in this way has been a 
highly sinister feature of this organized stalking operation.  
 
Notes: 
Detailed research and analyst shows that ‘gang stalking’ also known as ‘organized stalking’ “multi 
stalking’, “terrorist stalking” or “domestic terrorism” is a hidden phenomenon that has now reached 
pandemic proportions and is being covertly instigated and organised by white-collar corporate cult based 
terrorist groups such as the media law firm Bindman and Partners. See their website feature on 
‘terrorism’. It is also termed as the ‘secret holocaust’ by expert Paul Baird author behind the website: 
www.surveillanceissues.com.  
 
In order to fully understand Ms Seven’s case and circumstances, it is important to become familiar with 
how covert ‘gang stalking’ operations and media are used against targets in surveillance led organized 
crime. Besides violating the human rights and lives of thousands of decent honest citizens in the UK 
like Ms Seven, this heinous practice is also illegally funding a Trillion pound secret industry built 
entirely on the abuse of inventive ideas people like Ms Seven who work within creative or design led 
industries. Companies such as those in Ms Seven’s case NTL/Virgin Media and Scottish Media Groups 
SMG/STV, Russells and Bindman and Partners are ruthless leading forerunners behind this illegal 
practice.  
 
Once an artistic and inventive person has been identified as having potentially lucrative marketable 
ideas, they are placed onto a lifelong targeting program as a means of getting direct access to 

http://www.surveillanceissues.com/
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covertly siphon their ideas. These practices are carried out by corrupt white-collar criminals working 
within large corporate’s with a high insatiable demand for marketable idea’s without having to 
acknowledge, credit and pay the owner for them. It’s also a means to prevent further intellectual 
property cases such as Ms Seven’s being brought against them.  
 
The chosen target is systematically stalked, harassed have there homes broken into and in some cases 
they are drugged and chipped without they’re knowledge to be monitored like lab rats specifically to 
exploit any commercial copyrightable ideas and inventions. (Also online search the equally horrific gang 
stalking case of  inventor Mr. James Walberg).  
 
Make no mistake this is a dire highly illegal practice amounting to a covert slave trade and everyone 
involved in it knows it. Those involved go to extreme lengths to terrify and hush up targets to keep 
the truth hidden. Most targets find that reporting the crimes to the police is useless, as more often 
than not police are much more likely to protect the criminal. Consequently, targets become repeat 

victims living for years enduring obscene levels of systematic victimization. 
 
 

No matter what crime is being done, the police still turn a blind eye. It becomes an existence of 
psychological and emotional torture with targets being terrorized and abused over and over for years 
without end and nowhere to go. 
 
The torture is always covert and usually of a highly sinister and psychological nature, and often done 
with the use of mainstream media outlets on a mass scale for maximum effect. They always feature 
key details about the targets life, such as the targets name or other personal information so that the 
target knows the incident is directed specifically at them, so that the target is not believed or deemed 
non compos mentis, when explaining the crimes taking place. This is a key feature and factor in Ms 
Seven’s case. 
 
The hidden heinous misuse of media productions and broadcasts is now a common tool used to freak 
the life out of the target, so that people around them will believe they have lost their mind. In reality 
when you actually examine the minds of the individuals carrying out these large-scale media cons’ and 
surveillance led COINTEL programs, you find you are dealing with total psychopaths who can only be 
either totally insane or demonically possessed.  
 
Psychopaths likened to that of Nero, whom people need protection from have now bribed their way 
into key influential positions inside mainstream media on the proceeds of organized crime. Psychopaths 
who consider it fun to abuse, murder, manipulate and frame naïve unsuspecting members the public 
are now using remote surveillance and electro magnetic weapons to terrorize innocent people like it’s 
one massive game.  
 
 
Research shows targeted individuals historically never get off the program, they are abused to the 
depths of despair in hopes that they will take their own life, and in many cases targets are found 
dead in mysterious and sinister circumstances. 
 
Ms Seven and witnesses realized after the theft of her material in 2003, she had become a selected 
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unwitting victim of this diabolical covert trade. From 2004 onwards Ms Seven and her witnesses noticed 
that their private discussions were being scripted and aired in mainstream media.  
 
 
Evidence shows that secret Nazi esc surveillance operations are being arranged by wealthy terrorists 
and satanic cults. It is hidden menace to society effecting thousands of people across the UK and 
potentially millions now worldwide.  
 
The covert operations have multiple strands and motives besides just being done for the purposes of 
intimidation, and harassment  
 
Corporate led gang stalking operations are being facilitated by large telecommunications corporations set-
up specifically to monitor whistleblowers and wide variety of selected individuals chosen to be targeted.  
 
Besides the obvious motive of stopping individuals bringing their valid cases to the judiciary and public 
attention, there is also a financial aspect behind surveillance not largely reported on, but nevertheless 
is a serious issue warranting immediate investigations and termination.  
 
Creative idea’s driven people like Ms. Seven’s real lives are being infiltrated and systematically 
monitored, with private conversations turned into sellable ideas to be traded on the international open 
market. The collected data is transcribed and then coverted into movie scripts plot lines, soap opera’s 
and TV drama’s and a whole host of other products which is then sold back to the public as 
entertainment. This secret industry generates billions each year by this gross despicable practice which 
is being protected by corrupt law enforcement officers who are fully aware of the scale of this 
organized crime but do nothing to protect the victims. 
 
 
 
 
Ms Seven realized unless she exposed the truth behind the criminal networks crimes and 7/7, they will 
never leave her alone. So went into hiding in 2010 specifically name and expose everything going on. 
 
For further information about ‘Organized’ ‘Multi’ ‘Gang Stalking’ or “Domestic Terrorism” or about 
Targeted Individuals you can just type in a google search. There is so much info now due to the 
rise in victims. For more detailed information see the following websites: 
www.surveillanceissues.com 
www.gangstalkingworld.com 
www.organizedcrimewaves.com 
www.truedemocracy.net  
www.targetedindividuals.com 
 
 

http://www.surveillanceissues.com/
http://www.gangstalkingworld.com/
http://www.organizedcrimewaves.com/
http://www.truedemocracy.net/
http://www.targetedindividuals.com/
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07 DEC 10 WATER SUPPLY TAMPERED WITH WHILE MS SEVEN IN HIDING IN HER FLAT 
16) On this morning, Ms Seven awoke to hear the pipes under her floorboards making strange noises, 

so she went to investigate where the sounds were coming from. and looked out of her bathroom 
window and saw two men who had pulled up in a white unmarked transit van at the entrance to 
her front door pulling out the pipes to her water supply.  

 
17) This impromptu visit was clearly not from the Thames waterboard. At this point she had been 

trapped inside the house in hiding for five months, trying to seek help to stop the terror campaign 
of harassment online, whilst exposing the truth behind her case and real people behind the 7/7 
attacks worldwide.   

 
18) She immediately turned on her taps to find dark murky water coming out of her kitchen taps. She 

also noticed her plants were dying when watered and also started feeling like she was being 
drugged or poisoned. When visitors came to check on her they complained of having pains in 
their legs after drinking cups of tea. She took photographs of the men wearing flouresent green 
jackets with the bold words ‘security’ written on them. Which she sent to Genesis housing group 
staff namely Miles Lanham the housing manager, Ola ??? Director and Complaints Marie Malloy.  

 
19) She asked Miles Lanham whether he or anyone at Genesis had ordered the waterboard to come 

to the property and tamper with the water supply. Miles Lanham stated he had not requested 
anyone from the waterboard to do anything at the property and said he knew nothing about it. 
Miles Lanham was aware of the organized gang stalking operation against Ms Seven, so she and 
others were surprised at his lack of care or concern that someone was interfering with the building 
and Ms Seven’s water supply. Ms Seven also wrote to the director of housing Ola and sent him 
a photograph of the men and their van outside her front door messing with her drinking water. 
Ola initially said he would find out why this happened and get back to her but never did.  

  
19 DEC 10  MS SEVEN EXPOSES HER CASE ACROSS THE INTERNET VIA MS JEAN JAMES 

20) A political truth activist named Ms Jean James, saw information about Ms Seven on the lawful 
rebellion website and contacted her about writing a press release to highlight her circumstances 
across the world. Ms James wrote a detailed press release report of Ms Seven having been in 
hiding for almost six months at that point and left in dire circumstances during December 2010.  

21) Ms Jean James reported a 24 hour surveillance van permanently stationed outside her home, sent 
out en masse an emailed SOS to governments and other officials worldwide.  

22) Ms James wrote about Ms Seven being a witness behind the real events behind 7/7 London 
attacks and also mentioned that Ms Seven’s water supply was being tampered with by men who 
turned up unannounced wearing “security jackets”  

23) The press release written by Ms Jean James and photographs of the surveillance and men 
tampering with Ms Seven’s water supply are also available 

17 JAN 11  DEATH THREAT SENT TO MS SEVEN AND AN ATTEMPTED MURDER 
24) Not long after all the information went out about Ms Seven being in hiding because she was 

exposing the truth behind 7/7, she received a death threat headed “FUCK YOU” stating she would 
be assassinated and that those responsible would not be able to be traced.  

25) Ms Seven and Ronnie Nicholas went to Paddington green police station to report the crime. While 
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making their way on foot to the police station a black vehicle attempted to run them over almost 
driving onto the payment on the way there. Both Ms Seven and Ronnie Nicholas reported the 
attempt to run them down at Paddington Green. The police do not issue a crime report for this 
incident. 

26) The police was given the death threat details and were fully briefed of the situation.  The police 
made out a CRIS and CRIMIT report but other than that, no further assistance was given. 
Witnesses were left utterly disgusted. 

25 JAN 11 MS SEVEN COMES OUT OF HIDING 
27) Ms Seven collected by professor bags and taken out of hiding after six months to speak in the 

house of commons about her ordeal but returned and did not fully get out until months later. 
17 FEB 11  SCAFFOLDING ERECTED AT MS SEVEN’S FLAT 
28) Highly suspicious scaffolding and ladders were erected out of the blue onto Ms Seven’s windows 

without any works whatsoever.  
29) Upon contacting the landlords, Genesis Housing Group informed Ms Seven that they also were not 

aware of who put the scaffolding up te. 
30) Ms Seven made it known to Genesis staff that it was crystal clear to her that this scaffolding 

was placed there to carry out a crime or even murder her.  
31) Upon investigating the AC scaffolding company, the intelligence suggested that this company work 

for organized crime cartels to facilitate the committing of crime.  
32) Well documented information exists that this firm were protected from prosecution and were 

notoriously known for carrying out illegal activites while police turn more than the odd blind eye.  
33) Ms Seven and several of her witnesses believe that the scaffolding was placed there to carry out 

an assassination on her as previously threatened. 
25 JAN 11 MS SEVEN - ORGANISED CRIME CONFERENCE AT THE HOUSE OF COMMONS 
34) Organised Crime Conference – at House of Commons attendance facilitated via Sabine McNeil.  
35) Ms Seven is taken to this conference directly from hiding by Professor Bags and Ronnie Nicholas 

on 25/01/11. Ms Seven spoke to MP John Hemmings and MP Austin Mitchell and several other 
MPs.  

36) Ms Seven spoke about having to be taken directly from hiding to attend the conference. She 
spoke candidly about being a witness behind the real hidden events leading up to 7/7 and also 
about being imprisoned inside her home for the last six months to prevent getting murder for 
speaking the truth and naming the real criminals responsible.   

37) Ms Seven also spoke about being the target of a wide organized gang stalking operation and 
asked MP’s for help.  

38) No help was ever forthcoming from any MP’s or McNeil but friends, supporters and relatives help 
Ms Seven get safely out fully from hiding by mid February 2011.  

39) In an email, Sabine McNeil later admitted lying to Arlene Johnson and Ms Seven to prevent Ms 
Seven from attending and speaking truth or getting help from any further House of Commons 
conferences she had arranged.  

40) Sabine McNeil said she had a different agenda than them. To date we are not aware of what 
Sabine’s agenda really is. The organized crime conference attended by various MP’s was filmed so 
there is a video record available via Sabine McNeil.  

41) Please note Sabine McNeil has no affiliation to Ms Seven whatsoever. Its states on McNeil’s 
website Victim Unite that she was Ms Seven’s McKenzie friend but this is entirely untrue, McNeil 
has never had any involvement in Ms Seven’s case. 
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03 MAR 11 MS SEVEN ATTENDS MP KAREN BUCKS SURGERY 
42) Ms Seven and two witnesses urgently attended MP Karen Bucks Friday Surgery and provided her 

with a small bundle of evidence. Buck said she would read and be in touch in a few days via 
phone or email but never followed anything up.  

43) Karen Bucks was later approached at an audience with Ken Livingston and asked why she didn’t 
follow up as she assured she would and she gave the excuse that Ms Seven was MP Mark 
Fields constituent and not hers. 

14 MAR 11 SCAFFOLDING - ARLENE JOHNSON’S FIRST LETTER TO MR OLANREWAJU - PCHA 
44) Ms Johnson writes a letter to the PCHA (Genesis Housing) about the scaffolding on Ms Seven’s 

behalf. It demands that the scaffolding be removed. The letter shows that the following named staff 
are accused of deceiving Ms Seven: Miles Lanham, Elizabeth Milner, Marie Molloy and Tunc Doru. 

21 MAR 11 SCAFFOLDING - ARLENE JOHNSON’S 2ND LETTER TO MR OLANREWAJU - PCHA 
45) Ms Johnson writes a second letter to the PCHA about the scaffolding on Ms Seven’s behalf. It 

points out that no work is being carried out at the property and makes a second demand that 
the scaffolding be taken down. 

24 MAR 11 SCAFFOLDING - ARLENE JOHNSON’S 3RD LETTER TO MR OLANREWAJU - PCHA 
46) Ms Johnson writes a third letter to the PCHA about the scaffolding on Ms Seven’s behalf. It 

points out that promises made to remove the scaffolding have not been kept. Two individuals are 
singled out for criticism: these are Truc and Miles Lanham.  

21 SEP 11 COURT HEARING – FRESH PROCEEDINGS AGAINST GENESIS 
47) The Court heard that the company Mutli-Alarm Ltd had illegally installed covert surveillance cameras 

and have been monitoring residents for years without consent.  
48) Scaffolding had been erected without any procedural notification.  
49) The Judge ordered fresh proceedings to be brought against Genesis.  
50) The Judge ordered proceedings against Genesis Housing Group regarding illegal surveillance, missing 

rent, scaffolding and compensation. No hot water for two years.  
51) As an immediate response to the hearing’s outcome, on the same day, Multi Alarm company 

showed up at premises leaving a hand delivered letter requesting access to inside the resident’s 
flats. It was believed this was to remove evidence of covert camera devices.  

21 SEP 11 MS SEVEN - MULTI ALARM STAFF TRY TO GAIN ACCESS TO HER FLAT 
52) Ms Seven had raised this issue in court, and this same day Multi Alarm tried to gain access into 

the premises to hide evidence of this. Ms Seven contacted a global news network who agreed to 
cover the story but needed to send surveillance experts to sweep the property to ascertain whether 
or not Ms Seven’s claims were true before running any story. Ms Seven contacted publisher Arlene 
Johnson and another surveillance specialist at the same time.  

30 SEP 11 MULTI ALARMS - ARLENE JOHNSON’S 4TH LETTER TO MR OLANREWAJU - PCHA 
53) Ms Johnson writes a fourth letter to the PCHA this time about access by Multi-Alarm Ltd. 
03 OCT 11 MS SEVEN’S PROPERTY SWEPT FOR BUGGING DEVICES – WITNESSES PRESENT 
54) Peter ex military surveillance expert swept home for bugging devices using a bug detector device. 

Readings and sweep results was positive. Bugs detected inside Ms Seven’s home. Also took 
photographs of scaffolding erected. Since has been left for 12 months without any works all 
requests by residents and neighbours to gain explanations as to why scaffolding has been left 
unattended with ladders on residents windows are fobbed off with either lies or obvious excuses. 
Everyone told a different story. In his expert opinion, based on his monitoring, the readings results 
proved Ms Seven’s apartment has definitely been bugged.  
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55) Peter advised That Ms Seven contact the police urgently to get their intelligence department to 
remove the bugging devices.  

56) Ms Johnson was present when an expert confirmed illegal hidden cameras in the building. 
04 OCT 11 MS SEVEN & WITNESSES REPORT ILLEGAL COVERT SURVEILLANCE SYSTEMS 
57) Within of the sweep 24 hours Ms Seven, Ronnie Nicholas and Joseph St Catherine visited 

Marylebone Police Station to report allegations.  
58) Days later two police officers turned up impromptu at 2am in morning. They were hostile, refused 

to log incidents and put false reports to undermine victim.  Police were shown a copy of Judges 
order from 21/09/11. 

04 OCT 11 MULTI ALARMS - ARLENE JOHNSON’S 5TH LETTER - MR OLANREWAJU - GENESIS 
59) Ms Johnson writes a 5th letter to the Genesis Managing Director, this time about covert camera 

installation by Multi-Alarm Ltd and yet more unusual and suspicious activity by rogue scaffolders.  
60) The letter pointed out that Ms Johnson had been present when a building expert had confirmed 

that an advanced surveillance system with hidden cameras has been installed into the building of 8 
Westbourne Crescent. 

04 OCT 11 ARLENE JOHNSON’S 6TH LETTER - MR OLANREWAJU – GENESIS HOUSING 
61) Ms Johnson writes a 6th letter to the Genesis Managing Director. Besides highlighting further 

ongoing issues regarding scaffolding, the letter highlights rent issues where amounts of money are 
arbitrarily being deducted from the actual amounts being paid by tenants. This is artificially sending 
the tenant into arrears. Besides Ms Seven being a victim of this fraudulent practice, other tenants 
were confirming this practice was happening to them too. The consequence of this theft gave 
Genesis Housing Group a reason – albeit an illegitimate one - to threaten tenants with eviction.  

DEC 2011 MS SEVEN ADDRESSES A CONFERENCE IN PRESENCE OF KEN LIVINGSTON 
62) Ms Seven addressed her dire circumstance at a conference panel with Ken Livington. Ms Seven 

met Peter Denton who also spoke up candidly about corruption within Genesis housing group. A 
63) Ms Seven also met Howard Etchells and spoke with the MP Karen Bucks as to why she had 

never followed up after her Friday Surgery at the one stop services Harrow Road.  
64) Ms Seven requested help as a Westminster resident. Karen Bucks said it was the MP’ Mark 

Fields place to help Ms Seven not hers. The phrase passing the buck springs to mind.  
FEB 12 MS SEVEN ATTENDS SURGERY IN HARROW ROAD 
65) Attended surgery in Harrow Road and met police officer Sgt Kenneth Taylor, also spoke to housing 

rent assessment officer Gary Pew and Safer Street Team who said they would be in touch. Gary 
made contact and Sgt Kenneth Taylor later visited Ms Seven’s home after a burglary on 12 th 
March 2012 with another officer from Marylebone who had promised to contact Genesis about 
removing the scaffolding and would investigate the gang stalking operation and offences against the 
person.  

21 FEB 12 MS SEVEN – HOUSE OF COMMONS HOUSING CONFERENCE 
66) Ms Seven attended and spoke at the conference on emergency housing with Howard Etchells and 

Peter Denton. This conference was held with MP Austin Mitchell.  
67) Ms Seven and Peter Denton spoke independently about Genesis’s illegal covert surveillance Multi 

Alarm and ifax system inside the building and also the sudden placing of illegitimate scaffolding by 
rogue criminal entities onto the building of her home at best to intimidate at worse as a 
conspiracy to murder.  

68) Austin Mitchell said he was shocked to discover what was taking place inside Ms Seven’s building 
and asked if she had contacted her MP Mark Field, which she informed him that she had but 
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had not received any reply.  
69) This conference was filmed with the magazine “Inside Housing” being also present to report on the 

event. They took the number of Ms Seven and said they would like to cover the story but they 
never followed this up. Photographs are available. 

21 FEB 12 MS SEVEN – MAYOR CONFERENCE WITH KEN LIVINGSTON 
70) Attended Mayor Conference with Ken Livingston, Boris Johnson and Brian Paddick. Wrote letter to 

all mayors as feedback requesting help to resolve issues. No reply received.  
28 FEB 12 ARLENE JOHNSON’S 7TH LETTER - MR OLANREWAJU – GENESIS HOUSING 
71) Ms Johnson writes a 7th letter of complaint to the Genesis Managing Director about the presence 

of scaffolding and total absence of any work arising from its existence. 
FEB 2012 MS SEVEN – ATTENDS SURGERY IN HARROW ROAD 
72) Attended surgery in Harrow Road and met police officer Sgt Kenneth Taylor, also spoke to housing 

rent assessment officer Gary Pew and Safer street team who said they would be in touch.  
73) Gary made contact and also Sgt Kenneth Taylor later visited Ms Seven’s home after a burglary on 

12th March 2012 with another officer from Marylebone who had promised to contact Genesis about 
removing the scaffolding and would investigate the gang stalking operation and offences against the 
person.  

FEB 2012 MS SEVEN – OMEGA RADIO TALK SHOW HOST 
74) Ms Seven becomes a radio talk show host broadcasting weekly live on Omega FM radio station 

4-6pm Thursdays. The show addresses this subject of UK justice and corruption 
MAR 2012 MS SEVEN – LIVE AUDIENCE WITH BORIS JOHNSON AT LONDON ASSEMBLY 
75) Ms Seven attended the live audience on the question time TV show with Howard Etchelles and 

Peter Denton in March 2012. 
76) Ms Seven was given the opportunity to speak at live to the panel on the “question time” TV 

show.  
77) Ms Seven spoke about being gang stalked for the last 9 years due to organized criminals 
78) Ms Seven spoke of having to be in hiding three times to prevent being murdered. 
79) She explained that she is a witness regarding real events behind the London Bombings, and 

explained that the official story being spun by media about the four Muslim terrorists being 
responsible was a complete and utter lie. 

80) Ms Seven told the audience that the real people responsible were operating inside media.  
81) (This was filmed and also typed up and featured on a large screen for the whole audience to 

view, so there is a public record of this event. 
82)  Boris Johnson’s response to Ms Seven was to ask her to speak to his attending female police 

officer also seated at the conference. Ms Seven was ushered outside while conference continued to 
speak to the female police officer in the stair well.  

83) The police officer stated “if her situation hadn’t already been investigated, it would not be 
investigated period”. Shocked Ms Seven asked her why, and the female office repeated the same 
thing again and again.  

84) Ms Seven asked if she was not going to investigate and the arrest the real criminals involved 
behind 7/7 responsible for terrorizing and targeting her, why did bother ushering her out at all?  

85) The police officer just repeated again if her situation had not previously been investigated it would 
not be investigated now. With that they parted company. Ms Seven was left utterly shocked by 
this officer’s callous indifference. 

86) Ms Seven met Boris Johnson again in the foyer after the conference ended and informed him that 
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the police officer he had asked her to speak had not been of any help.  
87) Boris said how horrible Ms Seven’s situation sounded and gave her his card and told her to write 

to him direct. His PA named Tim also present also confirmed he would ensure that the 
correspondence was responded too. Ms Seven was told the same thing by a woman speaking on 
the panel of 17 people on behalf of the London Assembly.  

88) She too gave Ms Seven her London assembly business card and told Ms Seven to email her, 
however Ms Seven emailed both Boris and the London Assembly spokesperson but did not receive 
any reply from either of them. 

12 MAR 12 MS SEVEN – HOUSE BURGLED – AUDIO TAPES STOLEN 
89) Ms Seven’s house was burgled yet again – stolen were Ms Seven’s laptop and a copy of the 

critical audio tapes from Pumfrey’s hearing in 2006. Crime reference - 6513865/12. 
90) The door was visibly chiseled and wood savings were left on the floor. 
91) Ms Seven called the police and they came and saw clear evidence of the break but made a 

computer entry that the complainant had requested for no further action. This was a blatant 
fabrication by the police as Ms Seven had implored them to take action. It reeked of an attempt 
to cover up the wider issues and gravity of the situation. 

92) Ms Seven had in fact requested urgent police intervention as this had been an ongoing saga for 
many years which police had done nothing to stop. 

19 MAR 12 MS SEVEN – HOUSE BURGLED TO REMOVE EVIDENCE OF PREVIOUS BREAK-IN 
93) Further Break in - Evidence of broken wood shavings on the door were all removed. Evidently 

someone arrived to break in again to remove the evidence of the previous Break in on the 12th 
March 2012 

01 MAY 12 DEMONSTRATION OUTSIDE IPCC – MS SEVEN MEETS TONY FARRELL 
94) Ms Seven participates in a protest organised by Michael Docherty outside the IPCC. She meets 

Tony Farrell, the former Principal Intelligence Analyst for South Yorkshire Police who lost his job 
for speaking truth to power over the Government’s Counter-Terrorism Strategy and events like 7/7. 

MAY 2012 MS SEVEN – HOUSE BURGLED – KITCHEN FLOODED 
95) Break in where kitchen was flooded. Reported crime by phone 101. No follow up was done 
17 MAY 12 MALCOLM MOORE & HOWARD ETCHELLS BOTH DIE UNEXPECTEDLY 
96) 1) Malcolm Moore was found dead sat upright on a bus late at night. 
97) Howard Etchells died the same day as Malcolm Moore. Deaths were in different locations and 

circumstances but both were suspicious.  In common was the fact that they happened to be two 
very close friends of Ms Seven and were helping her expose the criminality behind her case in a 
variety of ways. 

29 AUG 12 MS SEVEN – BICYCLE THEFT 
98) Ms Seven had her bicycle stolen from the top of her stairs. She received a visit from PC 

Christmas & PC Alex Stokes. Forensic came and went without doing anything. Tony Farrell was 
present at time of the visit by the two uniformed officers. It was pointed out to the police that 
the stairway had cameras which could help them catch the offender. Email was sent with the new 
crime reference number by the reporting officers who attended the crime scene But no further 
follow up done. Crime Reference Number: 6547895/12 

30 AUG 12 MS SEVEN – BEN FELLOWS, THE G4S SECURITY CALLER & TONY FARRELL 
99) Ms Seven had made an appointment to see Ben Fellows, the G4S infiltrator and whistleblower at 

7pm at her flat. It was cancelled just hours before yet at exactly 7pm that evening Ms Seven 
with Tony Farrell present was confronted by a smirking G4S worker loitering at the entrance door 



APPENDIX A - CHRONOLOGY STATEMENT 
NOTES OF SIGNIFICANT EVENTS BY MS CHARLES SEVEN 

42 

of her apartment block. When asked what he was doing, the worker claimed to require access to 
the electricity meters for flat E – this was Ms Seven’s flat. He smirked as he made this request 
and asked Ms Seven rhetorically, I suppose you think we at G4S are a bad company then? He 
duly did an about turn and walked briskly off. This was indicative of an attempted spook of Ms 
Seven undertaken in the presence of Mr. Farrell, when it could just as easily have been Ben 
Fellows G4S Securities. 

01 SEP 12 MS SEVEN & TONY FARRELL GET FOLLOWED AROUND LANCASTER GATE 
100) Ms Seven and Tony Farrell observe that they are being watched and followed on numerous 

occasions throughout the day. The surveillance is not even discrete and is believed to . 
SEP 2012 MS SEVEN, GENESIS AND THE ONGOING SCAFFOLDING SAGA 
101) When Ms Seven visited the Wilsden offices of Genesis in September 2012 to find out what was 

happening with the scaffolding, she found that it was not even on their systems. There was no 
record of any scaffolding. Staff told her categorically that Genesis don’t leave scaffolding on 
buildings for 12 months without works. This was indicative of illegitimately placed scaffolding. This 
is the very same scaffolding that has since been left with ladders on Ms Seven’s window for the 
last 14 months without any works. 

102) Ms Seven for safety reasons has had to either ensure that relatives or friends stay with her, or 
vacate the premises altogether when people are not available to stay. Whilst away, she has been 
subjected to repeated break-ins. All have been reported to the police and Genesis.  

103) When police, neighbours, and other residents have tried to find out why scaffolding and ladders 
have been left without any works being done for so long, each are told a completely different 
story. 

104) All attempts to discuss and resolve the issues of the scaffolding, residents’ safety and repeat 
burglaries have been totally ignored by Genesis’s building manager over the last 12 months.  

105) All Arlene Johnson’s previous correspondence to the Genesis Director has also been ignored 
09 OCT 12 MS SEVEN, GENESIS AND THE ONGOING SCAFFOLDING SAGA 
106) After ringing several departments to ascertain what was going on, a man named Rael from the 

Genesis Resolutions Department called to inform Ms Seven that Genesis ‘had not’ put the 
scaffolding there and they had no idea what it was doing there at all.  

107) Further to this, Palu Vedd of the legal department also made inquiries about the scaffolding and 
was told by property manager Loren Wilson that they had run out of funding so left the 
scaffolding there until they can afford to carry out the work. 

25 OCT 12 GENESIS ISSUE INJUNCTION ORDER AGAINST MS SEVEN UNBEKNOWN TO HER 
108) Genesis brought a case before Deputy District Judge Lewis on 25 Oct 12. No notification was 

given so hearing took place in Ms Seven’s absence. She only became aware of the injunction 
order in December 12. It appears that staff members from Genesis were claiming that they had 
left the scaffolding at her flat because they needed access to it for repairs.  

109) Ms Seven would hotly dispute this as Genesis had had every opportunity to discuss the matter 
amicably but never previously mentioned anything of the kind – such engagement was being beyond 
the Genesis regime. This injunction, made with threats of imprisonment and court fees of £175, is 
harassment with malicious intent and criminal. 

 29 OCT 12 MS SEVEN – HOUSE BURGLED – VALUABLES STOLEN 
110) Break in burglary where valuables in excess of £1,000 stolen.  
111) Damage internally to inside door.  
112) Two uniformed officers attended and two forensic officers attended on separate occasions.  



APPENDIX A - CHRONOLOGY STATEMENT 
NOTES OF SIGNIFICANT EVENTS BY MS CHARLES SEVEN 

43 

113) Ms Seven was informed by phone that Multi-Alarm Ltd had called Genesis Housing to demand 
entry into Ms Seven’s flat. All this coincided with the same narrow time window of the burglary 
02084518271. 

114) Multi Alarm Ltd have nothing whatsoever to do with alarm system located inside Ms Seven’s flat, 
so they had no legitimate reason to be seeking to gain entry into her home.  

115) Given that they were trying to gain entry inside her home without valid cause, at the exact time 
of the burglary makes the Multi Alarm Ltd employee who phoned Shola a prime suspect. The 
police were given this as a clear and obvious lead to pursue.    

116) Shola who works in the building department inside Genesis managing the Multi Alarm contract 
called Ms Seven at 11:33 and 11:43 to let Ms Seven know of Multi-Alarm employee trying to gain 
access into her flat.  

117) Shola said he also found it too much of a coincidence that the burglary took place at the very 
same time that Multi Alarm were trying to gain access. Shola was not previously aware that the 
Multi Alarm system was in-fact a covert surveillance system.  

118) Shola called his boss to speak to Ms Seven on the phone and the boss Akin Akolade also 
working for Genesis refused to speak to Ms Seven. Akin appears to know about the covert 
operation therefore refuses to speak with Ms Seven or return any of her phone calls.  

119) Two Surveillance experts have confirmed to MS Seven, Arlene Johnson and also other residents 
that the entire building is illegally under surveillance which they found utterly shocking. They 
informed tenants that they had a very big case against Genesis for violating their Human Rights to 
privacy.  

120) This has been made known to the police on numerous occasions. Harrow Rd Police Station told 
Ms Seven to remove the devices herself.  

121) However, this has to be done in the presence of police officers. 
122) Crime Reference Number: 6558911/12 
09 NOV 12 MS SEVEN – VICTIM SUPPORT 
123) Received phone email/phone contact from Victim Support and Belgravia Station.  
09 NOV 12 MS SEVEN – RECEIVES VERBAL THREATS OF AN INJUNCTION ORDER 
124) A man with a Caribbean accent claiming to be a private detective visited Ms Seven’s flat gaining 

access somehow into the communal front door. Instead of seeing Ms Seven, he gets met by Ms 
Seven’s flat-mate.  A contact number is left. When Ms Seven called to find out what it was 
about, and this man was aggressively rude and threatening to Ms Seven without reason and 
claimed he had an injunction to serve on her. He made menacing demands to know Ms Seven’s 
immediate whereabouts and threatened to come knocking at her flat door at 6.00am the next 
morning.  

125) This was done in the presence of Mr. Farrell who was able to listen into the full conversation.  
The aggressive manner was unwarranted and his motives were highly suspicious and in light of 
the circumstances. This did not appear to be legitimate business conduct.  

126) Over the next two days, Ms Seven rings through this number but gets an answer phone voice of 
a male claiming to be a private investigator.  

127) When Ms Seven makes contact via her mobile phone, the man is hostile and aggressively 
demands to know Ms Seven’s immediate whereabouts. He threatens to converge on her premises 
at 6am in the morning. Tony Farrell is witness to this extremely menacing phone call made to Ms 
Seven. 

128) This happened just over a week after yet another burglary at Ms Seven’s home was reported to 
the police on 29th October 2012. At roughly the same time of the burglary, a Genesis staff 
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member named Shola contacted Ms Seven. This was at 11:33 am and 11:43am to inform her that 
someone from the Multi alarm company was trying to gain access inside her flat. Shola works for 
Genesis building department and manages contracts with Multi Alarm.  

 
129) It appears Shola was not aware that Multi Alarm had installed a covert surveillance system into 

the property at 8 Westbourne Crescent W2. Ms Seven informed Shola of the illegal surveillance 
system, and he appeared to be genuinely horrified. She explained that she had already refused to 
have the system installed into her flat in 2006 after realizing something untoward was going on.  

 
130) Particularly because they turned up to install the equipment while Ms Seven was having a court 

hearing at Royal Courts of Justice. There was absolutely no reason for Multi Alarm to try to gain 
access into her home. It was at this very same time that the burglary was committed on the 29 th 
October 2012. 

19 NOV 12 MS SEVEN, TONY FARRELL & TWO DETECTIVES FROM BELGRAVIA 
131) There was an impromptu follow up visit from Belgravia burglary and robbery team – DS Merriot 

and DC Chohan regarding the house burglary on 29 th October 2012. These officers attended the 
premises in the presence of Ms Seven and Mr. Farrell and stayed for an amicable discussion.  

132) Ms Seven provided a narrow time window for the burglary offence and two useful leads or them 
to follow up: one via Shola from Genesis Housing Group and the other was the phone number of 
the man with a Carribean accent who had previously been threatening to serve an injunction order 
on Ms Seven with menace.  

133) DS Merriot candidly admitted in front of Mr. Farrell who he knew to be an ex Principal 
Intelligence Analyst that the Crime Management System that they had interrogated showed little by 
way of a crime series at Ms Seven’s apartment.  

134) Mr. Farrell pointed out that it was impossible to reconcile this situation with the actual historical 
series of incidents involving the police at this address.  

135) In front of Mr. Farrell, DS Merriot candidly admitted that the crime was not likely to be 
investigated in spite of the follow up leads given. 

136) To both Ms Seven and Mr Farrell, the police visit seemed more like a spying mission to survey 
what threat we posed to the already tarnished reputation of the Metropolitan Police than a genuine 
attempt to investigate yet another crime perpetrated against Ms Seven.  

03 DEC 12 MS SEVEN IS SERVED AN INJUNCTION ORDER – LILLIAN ASAMOAH GENESIS HG 
137) Out of the blue an injunction is posted on the door of Ms Seven’s apartment. The injunction 

threatens imprisonment if access to the property is not facilitated on 12/12/12. The Injunction order 
stated that Genesis now had to carry out works in respect of the scaffolding with an overflow 
pipe. This was yet again an entirely different reason than had previously been given to various 
other people including the police for the scaffolding being left there.  

138) The contractor named J O’ Conner was cited on the Injunction order, as the contractor scheduled 
to attend Ms Seven’s property on 12th December 2012 to look at an over flow pipe.  

139) So the sudden decision to place an injunction with threats of imprisonment to Ms Seven is clearly 
malicious and designed to further intimidate and throw the spot light away from themselves in 
respect of police investigations into the criminal activities and victimization of Ms Seven taking place 
on the premises. 

11 DEC 12 MS SEVEN & TONY FARRELL VISIT MARYLEBONE POLICE STN – RE INJUNCTION 
140) Ms Seven and Tony Farrell visit Marylebone Police Station and speak to WPC Walker regarding 

the legality and status of an injunction order served on her by Genesis Housing. Ms Seven tells 
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WPC Walker that she is being harassed repeatedly by Genesis Housing staff and requests 
assistance.  

141) Ms Seven asserts that the injunction order is totally unwarranted and without merit and she re-
iterates to WPC Walker that her life is at risk. WPC Walker informs Ms Seven that because the 
allegation of harassment concerns Genesis Housing Group the issue is a civil matter.  

142) WPC Walker advises Ms Seven to see a lawyer but then at the request of Mr Farrell, WPC 
Walker examines the Crime Management System in the back office whereupon it is ascertained that 
that the crime report for the burglary which occurred on 29/10/12 indicates that stolen property has 
been recovered and the crime file closed.  

143) It is impossible to reconcile this position with the fact that the so called recovered property has 
yet to be reallocated to the owners / complainants. If this was indeed the case, the Metropolitan 
Police had abjectly failed to notify the complainants of the progress of the crime investigation in 
an appropriate manner. At best this is incompetence, at worst it is downright corrupt and criminal 

11 DEC 12 MS SEVEN IN CONVERSATION WITH GENESIS STAFF REGARDING INJUNCTION 
144) Immediately following the visit to the police station, Ms Seven and Tony Farrell contacted Genesis 

offices about the proposed scheduled works on 11 th December 2012, various departments including 
the building and major works department appeared clueless about the required works and the 
injunction order Genesis had served. Three staff members on three separate occasions stated that 
there was ‘no record of any injunction or any work being scheduled on Ms Seven’s flats.  

145) Ms Seven and other witnesses mentioned the named contracted on the order was a J O’Conner 
however, he too was contacted and declared that he had nothing whatsoever to do with it and 
was not attending the property on the 12 th of December 2012. He claimed to have made no such 
arrangement with Genesis.  

146) This offers further evidence to support Ms Seven’s allegation that Ms Lillian Asamoah was using 
her position to carry out frequent, prolonged intimidation and harassment against Ms Seven. 

147) Over the last 12 months, Ms Seven, other residents, and apparently Met police officers, made 
multiple attempts to raise and discuss the scaffolding issue with Genesis. All attempts to address 
the matter were either ignored or met with repeated lies and denies. All Ms Seven’s attempts to 
discuss the issue have fallen on deaf ears. Ms Seven was not informed of any court hearing 
despite being in regular contact with Loren Wilson on related issues all of which have been dealt 
with unsatisfactorily 

148) The reasons for the sudden injunction issued on Ms Seven without any engagement can only point 
towards one thing – clear malicious intent and criminal harassment.  

149) Threats of committal to prison for an injunction due to scaffolding left outside for the last 14 
months are unacceptable. Genesis should have long since been investigated on the basis of their 
antics in this case alone. Acting illegally, Miss Lillian Asamoah has misused her position at 
Genesis housing to place a malicious injunction against John-Charles AKA Ms Seven without any 
grounds or fair reason. This is abuse of power and blatant intimidation. It was Ms Asamoah who 
first commissioned the scaffolding onto Ms Seven’s windows 12 months ago directly after ex-military 
had confirmed that Genesis had placed an illegal covert multi Ifax surveillance system into not only 
into the communal parts of the building but also inside residents bedrooms without their consent. 
This was intrusive and illegal. 

150) The surveillance specialist inspected the multi System on the 2nd   November 2011 and this was 
witnessed by Arlene Johnson after he confirmed that Genesis staff member Elisabeth Milner had 
illegally installed the system without residents knowledge or consent, that same evening approx 
between 9 and 10 o’clock at night a badly typed letter was popped into the letter box without an 
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envelope claiming to need to put up scaffolding. As this had been done by criminals earlier that 
same year February 2011. This letter was found to be highly suspicious. As it did not follow the 
normal procedure for works by PCHA (now Genesis) in the previous 25 years or so.  

151) Ordinarily, residents would be sent a letter with a schedule of works to be done a couple of 
months or so beforehand to give residents time to give feedback and get prepared. On this 
occasion the letter was a direct reaction to the property being confirmed to have covert 
surveillance. Ordinarily residents received an official office signed letter via the postal system 
delivered by a postman in office hours. Not a evidently rushed badly typed letter with spelling and 
grammatical errors without even an envelope just dropped in the middle of the night. 

152) Clearly the inspection was viewed by the covert surveillance cameras, and they rushed into action. 
All attempts to resolve the scaffolding issue have proved unwieldy and it still stands outside Ms 
Seven’s flat. 
 


